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İZSU Genel Müdürü Ali
Hıdır Köseoğlu’nun
görevden ayrılmasının
ardından yerine atanan
Gürkan Erdoğan görevi
mütevazı bir törenle
devraldı. � 7’de 

KONAK Belediyesi ile Belediye-
İş arasında yapılan toplu iş
sözleşmesi, gerçekleşti.
Belediye işçileri, maaşlarda
yapılan iyileştirmenin yanında
sosyal yardımlarda da yüzde
140 civarında zam aldı. � 7’de

‘BİZİM HİZMETLERİMİZLE
BORNOVA GÜCLENECEK!’
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GELECEK yaz, son beş yılın en sıcak
mevsiminin yaşanacağı öngörülüyor.
Korkuya mahal olmadığını anlatan iklim
bilimci Prof. Dr. Doğan Yaşar, “Biz küresel
ısınmada şiddetlendiğimiz bir
dönemdeyiz. Küresel ısınmadan değil,
soğumadan korkacaksın” dedi. � 5’te

‘Isınmadan değil
soğumadan kork’

FESTİVALalanında coşkulu kalabalıkla
bir araya gelen İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, “Bize
üretmek, güzellikleri ortaya çıkarmak
yakışıyor. Son seçimden sonra halkımız
sadece İzmir’in değil, Türkiye’mizin dört
bir köşesinin dağlarını çiçeklerle bezedi.
Bunun bize yüklediği sorumluluğu
biliyoruz. Verdiğimiz tüm sözlerin
hepsini tek tek yerine getirmek için iş
birliğimizi sürdüreceğiz” dedi. �12’de

‘TİTİZ BİR ÇALIŞMA’
HERyıl Kurban Bayramı öncesinde kurulan
hayvan pazarlarının Türkiye'nin üçüncü büyük
kentine yakışmadığını vurgulayan İzmir Kasaplar
Odası Başkanı Melih Şenkara, Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay’dan şehrin makus
kaderini değiştirmesini istedi. Şenkara, “Kendisi
ve ekibinden kentimizde kurulacak hayvan
pazarları konusunda titiz bir çalışma yapmalarını
talep ediyoruz. Kurulacak pazarlara binlerce
küçük ve büyükbaş hayvan getirilecek. Pazarlarda
yüzlerce üretici binlerce vatandaşı ağırlayacak.
Kesilecek kurbanları  İzmir halkı tüketecek” dedi. 

‘İŞ BİRLİĞİNE AÇIĞIZ’
EN az 5 noktada pazar kurulması gerektiğini
belirten Başkan Şenkara, “Geçmişte kentin
boş alanlarında hayvan pazarları kuruluyordu.
Şehir büyüdükçe hayvan pazarları kentin
çeperlerinde kurulmaya devam ediyor.
Besicimizin ve halkımızın ihtiyaçlarını günün
şartlarına uygun şekilde karşılayacak pazarlar
kurulmalıdır. İzmir’de yaklaşık 5 milyon kişi
yaşıyor. Bu şehre bir iki değil beş adet modern
hayvan pazarı gerekiyor. Bizimle iş birliği
yaparak bir çalışma yürütülürse doğru hizmet
üretilir” ifadelerini kullandı. � 9’da

BASIN mensuplarının büyük ilgi
gösterdiği program Bornova
Belediye Başkanı Ömer Eşki’nin
göreve geldiği günden bugüne ilçe
genelinde gerçekleştirdiği
çalışmanın video sunumuyla başladı.

Başkan aday adaylığından bu
yana dillendirdiği belediyenin

kurumsallaşması
sorunuyla sözlerine

başlayan Başkan Eşki,
"Ben adayken
'Bornova'nın geçmiş

20 yılına hakim gelecek

20 yılına da talibim' dedim. Bu bir
slogan değil içi dolu bir iddiaydı.
Belediyemizin en önemli sorunu
kurumsallaşma. 10 yıl aralıksız
başkanlık yapan kimse yok, bu da
tecrübenin devam ettirilmemesini
sağlıyor. Bizim hedefimiz  hizmete
devam etmektir" dedi. � 6’da

EGE Sanayicileri ve İş
İnsanları Derneği
(ESİAD) 25. Olağan
Genel Kurul
Toplantısı’nda
Başkan Sibel Zorlu
güven tazeledi. � 9’da

GAMZE KUŞ

fztgamzekus@gmail.com
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AYLA KUBLAY

ayla1kublay1@gmail.com

Helal olsun
Görkem Başkan!

6

HALE TOK SAVAŞER

hale.tok@finansalpusula.com

Döviz kredisine talep
neden artıyor?

9

YUNUS KARAKAYA

haberci36@gmail.com

Bu işte bir gariplik 
yok mu?

4

Bacakta lipodem ile lenfödem
hastalıklarının farkı nedir?
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Bayram öncesi olası spekülasyonlara karşı vatandaşı uyaran İzmir Kasaplar Odası
kurban pazarlarının halk sağlığını tehdit etmemesi yönünde yerel yönetimlere çağrı yaptı
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Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, "Güçlü Bornova" olarak adlandırdığı vizyon
toplantısında hedeflerini sıraladı, “Yapılanları bozmadan yenilerini yapacağız” dedi
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SELÇUKHavacılık Eğitim Merkezi
Koordinatörlüğü, pilotaj eğitimleriyle öne
çıkıyor. Öğrenciler başarılı olmaları halinde, 45
saatlik uçuşla PPL hususi pilot lisansı, 205
saatlik uçuşla CPL ticari pilot lisansı ve ATPL
hava yolu nakliye lisanslarını alabiliyor. � 12’de
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KONUYU “park yasağı” kapsamında
değerlendiren İzmir Emniyet
Müdürlüğü Trafik Denetleme Şube
Müdürlüğü, sahil yolunda şeridi işgal
eden araçları kaldırttı. � 3’te

KAZIM
ERKMENKARAVAN

İŞGALİ BİTTİ
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ÖNCESİ

SONRASI

EGE Telgraf, her gün binlerce aracın
gelip-geçtiği Karşıyaka Mavişehir
balıkçı barınaklarından Beşikçioğlu
Camii'ne kadar olan sahil boyunca üç
şeritli yolun bir şeridini işgal eden
onlarca karavanın trafiği tehlikeye
düşürürken, sahilde çirkin bir görüntü
oluşturduğunu gündeme taşımıştı. 
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Her birimiz potansiyel olarak
finansal dolandırıcılıktan gasp
kampanyalarına kadar bir dizi

tehditle karşı karşıya olduğumuzdan
kişisel bilgilerimizi korumanın önemini
kavramış olmamız gerekiyor. Güvenlik
şirketleri kişisel verilerin öneminin altını
çiziyor. 

NEDENLERİ
1. Finansal dolandırıcılık 
Finansal dolandırıcılık dijital çağın en

yaygın tehditlerinden biridir. Kişisel
veriler finansal varlıklarınıza açılan bir
kapı görevi görmektedir ve bu da onları
her zaman çok para kazanmayı isteyen
siber suçlular için birincil hedef haline
getirmektedir. Banka kartı bilgilerini
korumak sağduyulu bir davranış olsa da bu
dikkati bizi tanımlayan diğer tüm bilgilere
de yaymak ve banka hesaplarımıza yetkisiz
erişimi önlemek için her türlü kişisel
bilgiyi koruma konusunda proaktif olmak
da aynı derecede önemlidir. 

2. Kimlik hırsızlığı 
Kimliğiniz, suçlulara sizin adınız

altında dolandırıcılık faaliyetlerinde
bulunma olanağı verir; bu da yalnızca mali
refahınızı tehlikeye atmakla kalmaz, aynı
zamanda itibarınızı, güvenilirliğinizi ve
genel refahınızı da zedeler. Çalıntı
kimlikleri kullanan siber suçlular,
“şüphelenmeyen kurbanlar adına” çok
çeşitli dolandırıcılık faaliyetleri
gerçekleştirebilir, finansal istikrarlarını ve
kişisel bütünlüklerini tehlikeye atabilir.  

3. Fidye yazılımları ve gasp 
Fidye yazılım tehdidi yıllardır dijital

ortamda büyük bir tehdit olarak varlığını
sürdürüyor. Özellikle kişisel belgeler,
hassas iş verileri ve yeri doldurulamaz
anılar söz konusu olduğunda,
cihazlarınızın ve verilerinizin aniden
kilitlenmesinin psikolojik etkisi çok
büyüktür.  

4. Karanlık web satışı 
Kişisel veriler, hem karanlık web

olarak bilinen internetin keyifsiz yeraltı
dünyasında hem de Telegram gibi ana
akım sosyal medya platformlarının gölgeli
girintilerinde kazançlı bir meta haline
geldi. Çalınan giriş bilgilerinden, sosyal
güvenlik kartı detaylarına ve bebeklerin
kişisel verilerine kadar her şey kapanın
elinde kalıyor. 

5. Hesap hırsızlığı 
Hesap hırsızlığı, suçluların sosyal

medya siteleri, e-posta hizmetleri ve diğer
platformlar da dahil olmak üzere çevrimiçi
varlığınızın çeşitli yönlerine sızmaları için
doğrudan bir yoldur. İçeri girdikten sonra,

dolandırıcılık faaliyetleri gerçekleştirmek,
kötü amaçlı yazılım yaymak veya
kimliğinizi tehlikeye atmak için bu
erişimden yararlanırlar. İster verilerimizi
depolayan bir şirket, hesap veya
hizmetteki veri ihlali nedeniyle olsun ister
çevrimiçi ortamda isteyerek paylaştığımız
bilgiler sayesinde olsun, saldırganlar
genellikle sadece ad, soyad, doğum tarihi
veya elde edilen diğer verilerin
kombinasyonlarını kullanarak
parolalarımızı kırabilir. 

6. Oltalama mesajları 
Oltalama, özellikle de spearphishing

olarak bilinen hedefli tür, belirli kişi veya
kuruluşlara yönelik ikna edici mesajlar
oluşturmak için kişisel verilerden
yararlanabilir. Siber suçlular hedeflerini
titizlikle araştırarak isimleri, iş unvanları,
şirket bağlantıları ve hatta kişisel ilgi
alanları veya faaliyetleri gibi bilgileri
toplayabilir. Saldırganlar ellerindeki bu
verilerle, taktiklerini meşru ve ilgili
görünecek şekilde uyarlayarak başarı
olasılığını artırabilir. 

7. Kurumsal casusluk 
Kişisel veriler yalnızca “sıradan” siber

suçluların ilgisini çekmez; rakip şirketler,
hükümetler ve diğer gruplar da bu hassas
bilgilerin peşindedir. Kurumsal casusluk
alanında, kişisel veriler stratejik avantajlar
sağlama ve hedefli saldırıları kolaylaştırma
potansiyeli nedeniyle arzulanmaktadır.
Çalışanlardan çalınan veriler, sonuçları
kişisel gizliliğin çok ötesine geçebilecek
hedefli saldırılar için araç haline gelebilir.  

Korumanın 7 ipucu 
Verilerinizin siber suçluların hedefine

girme riskini büyük ölçüde azaltacak birkaç
basit önlem var. 

• İstenmeyen e-postalara, mesajlara
veya kişisel bilgi taleplerine karşı dikkatli
olun ve şüpheli bağlantılara tıklamaktan
veya bilmediğiniz kaynaklardan gelen
ekleri indirmekten kaçının. 

• Çevrimiçi bilgi paylaşımı söz konusu
olduğunda ihtiyatlı olun. 

• Her bir hesabınız için güçlü ve
benzersiz parolalar kullanın. 

• İmkan tanıyan her hesapta iki faktörlü
kimlik doğrulamayı etkinleştirin. 

• Banka hesaplarınızı, kredi
raporlarınızı ve diğer finansal hesaplarınızı
herhangi bir yetkisiz faaliyete karşı düzenli
olarak izleyin. Şüpheli işlemleri veya kimlik
hırsızlığı belirtilerini derhal bildirin.  

• İhlal edilen parola uyarılarını takip
edin ve böyle bir bildirim aldıktan sonra
derhal harekete geçin. 

• Tüm cihazlarınıza saygın bir güvenlik
yazılımı yükleyin. (Haber Merkezi)
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Siber suçluların kişisel verilerin 
peşinden koşmasının 7 nedeni! 
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Ne zaman çevrimiçi olsak, arkamızda bir veri izi
bırakıyoruz. Hayatlarımız dijital teknoloji ile giderek daha
fazla iç içe geçerken dijital ayak izlerimiz de büyümeye
devam ediyor. Sosyal medyada paylaşım yaparken veya
çevrimiçi ürün satın alırken oluşturduğumuz bazı veri
parçaları, internetin gölgelerinde gizlenen siber suçlular
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Yapay zekanın kötüye 
kullanımına karşı...

Gerçek zamanlı çeviri veya tekrarlanan görevlerin
otomasyonu gibi farklı alanlarda birden fazla faydası
bulunan üretken yapay zekanın her zaman iyi niyetli
olduğunu söylemek zor. Bilgilerin nasıl işleneceği
üzerinde herhangi bir kontrol bulunmadığından hem
bireyleri hem de kuruluşları etkileyebilecek gizli veya
hassas verileri açığa çıkarma riski taşıyan yapay zeka,
farklı sektörler için de tehdit oluşturuyor. Bir
McKinsey araştırması da kuruluşların yüzde 53'ünün
siber güvenliğin yapay zeka ile ilgili genel bir risk
olduğunu kabul etmesine rağmen yalnızca yüzde
38'inin bunu hafifletmek için çözüm ürettiğini ortaya
koyuyor. Sonuç olarak birçok sektörde, uygunsuz
veya istenmeyen kullanımı önlemek için
altyapılardaki yapay zeka araçlarının kullanımının
sınırlandırılması veya erişimin engellenmesi giderek
daha yaygın hale geliyor. 

PERİYODİK
Üretken yapay zeka, şirketlere maliyet ve zaman

optimizasyonu açısından birçok fayda sağlasa da bu
aracın yanlış kullanımı ciddi sorunlara neden olabilir.
Kuruluşların bu tür teknolojilerin zararlı kullanımını
etkili bir şekilde kısıtlamak için koruyucu önlemler
uygulaması gerektiğini belirten WatchGuard Türkiye
ve Yunanistan Ülke Müdürü Yusuf Evmez, “Ağların ve
sistemlerin iyi korunmasını ve hassas bilgilerin
güvenliğini tehlikeye atabilecek dış tehditlerden
arındırılmasını sağlamak için yapay zeka ve makine
öğrenimi tabanlı teknolojileri içeren araçlara sahip
olmak çok önemli. Bu nedenle, söz konusu
teknolojileri içeren ve sıfır güven yaklaşımlarını
modellerine dahil eden çözümler bu hedefe

ulaşmada büyük bir yardımcıdır. Bir şirketin güvenlik
stratejisini yeniden düzenlemek için köklü
değişiklikler gerekmese de bu önemli bir konudur ve
korumanın etkinliğini değerlendirmek için kurulan
güvenlik çözümlerinin periyodik olarak gözden
geçirilmesini gerektirir. WatchGuard olarak yıllardır
bu yönde çalışıyor, koruma modelimizi geliştirmek ve
müşterilerimizin güvenliğini güçlendirmek için bu
yenilikçi teknolojiyi kendi lehimize kullanıyoruz. AI,
tespit yeteneklerimizi geliştirmede ve siber suçlarla
mücadele etmemize yardımcı olmada temel bir rol
oynuyor. Ancak çözüm ortaklarımız ve müşterilerimiz
bunu kendi uygulamalarında nasıl
kullanacaklarına kendileri karar
verirler. Böylece bu teknolojinin
sorumlu ve kontrollü bir şekilde
kullanılmasını teşvik etmiş olurlar.
Örneğin, Uç Nokta Güvenlik
çözümlerimizde yerleşik olarak
bulunan web erişim kontrolü işlevi
ve Firebox'taki WebBlocker ve
Uygulama Kontrolü, şirketlerin yapay
zeka ve diğer potansiyel olarak
tehlikeli ajanların zararlı
kullanımlarını ve bunlara
erişimi kontrol
etmelerine yardımcı
olurken, kurumsal ağın
hem içinde hem de
dışında güvenli
etkileşim sağlıyor”
açıklamalarında
bulundu.
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Yusuf
Evmez
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Evmez
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Evmez
Yusuf
Evmez
Yusuf
Evmez
Yusuf
Evmez
Yusuf
Evmez
Yusuf
Evmez



SAYFA  03 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

Konuyu “park yasağı” kapsamında değerlendiren Trafik Denetleme
Şube Müdürlüğü, sahil yolunda sağ şeridi işgal eden araçları kaldırttı

Ege Telgraf, her gün binlerce
aracın gelip-geçtiği Karşıyaka
Mavişehir Sahil Yolu'nda balıkçı
barınaklarından başlayıp
Beşikçioğlu Camii'ne kadar olan
sahil boyunca üç şeritli yolun bir
şeridini işgal eden onlarca karavan
trafiği tehlikeye düşürürken, sahilde
çirkin bir görüntü oluşturduğunu
gündeme taşımıştı. 

Bunun üzerine harekete geçen
ilk kurum İzmir Emniyet
Müdürlüğü Trafik Denetleme Şube
Müdürlüğü oldu. Üzerine düşen
sorumluluğu yerine getiren
müdürlük, trafiğin çok yoğun
olduğu güzergahta, park yasağı
kapsamında değerlendirdiği
noktalardaki karavanları
kaldırtırken, diğer notalardaki
araçların sürücülerini de uyarıp
kaldırmaya çağırdı. 
SÜRÜCÜLERDEN TEŞEKKÜR

Her gün ev ve işyerlerine gidip
gelirken bu sahil yolunu kullanan ve
yaşadıkları manzara karşısında
adeta isyan eden sürücüler,

karavanlara müdahale eden İzmir
Emniyet Müdürlüğü Trafik
Denetleme Şube Müdürlüğü
yetkililerine teşekkür etti.
Sürücüler, “Nihayet sesimizi
emniyetimiz duydu ve zaman
geçirmeden bu kuralsızlığa
müdahale etti. Emniyet
birimlerimize çok teşekkür
ediyoruz. Kötü bir olay, bir kaza
yaşanmadan bu işin şimdilik
çözülmüş olmasına sevindik.
Dileğimiz bir daha
tekrarlanmaması. Bunun için de bu
konunun asıl sorumlusu olan başta
Büyükşehir olmak üzere yerel

belediyelerimizin, kesin çözüm
getirmeleridir” dediler.

NELER YAŞANMIŞTI?
Pandemi dönemi başta olmak

üzere, sık sık yaşanan depremler
insanların karavan hayatına
yönelmelerine ve böylece bir nebze
de olsa korkularını atmalarını
sağlamış ancak çevrede gelişigüzel
konuşlandırılan karavanlar, bir
yanda hayatı zorlaştırırken hem
görüntü kirliliğine neden olurken
bazen de tehlike saçmıştı. Bunun en
bariz örneği ise Karşıyaka'da
yaşandı. 

İzmir Büyükşehir Belediyesi,
yoğun şikayetler üzerine geçtiğimiz
yıl mayıs ayında Karşıyaka'daki
karavan işgallerine müdahale
edildiğini duyurdu, ücretsiz
otoparkları ve sahil alanlarını işgal
eden 174 adet karavan için
Çiğli’deki ESHOT Garajı
bitişiğindeki boş alanda park
yapmaları için yer göstermişti.
Ücretsiz otopark girişlerine ise
karavanların girişlerini engelleyecek
taglar kurmuştu. 

KARAVAN PARK YERLERİ
Yapılan çalışmalar sonucunda

hizmete alınması planlanan otopark
yerleri ise şu şekilde belirlenmişti:
Konak, Halkapınar Mahallesi, 1443
Sokak, 1201/6 Sokak, 1004 Sokak
kesişimi. Çiğli, Büyükçiğli Mahallesi
8250 Sokak, Yeni Havaalanı
Caddesi kesişimi. (Çiğli Eshot
Garajı Yanı) Menemen, Ulucak
Mahallesi, Çanakkale asfaltı, 1.
Cadde ve 7202 Sokak kesişimi.
Bayraklı, Manavkuyu Mahallesi,
Yüzbaşı İbrahim Hakkı Caddesi
üzeri alan.

Aradan yaklaşık 1 yıl zaman
geçerken işgaller Mavişehir'de sahil
yoluna taşmıştı. Üç şeritli yolu iki
şeride indiren ve Kaza riskini
artıran karavanlara ilk etapta İzmir
Emniyet Müdürlüğü Trafik
Denetleme Şube Müdürlüğü
müdahale etti. Karavanlar
bulundukları yerden kaldırılıp yol
rahatlatılırken, şimdi nihai çözümü
sağlayacak görev İzmir Büyükşehir
Belediyesi’ne düşüyor.
Büyükşehir’in tıpkı geçen yıl olduğu
gibi karavanlara ayrılan özel
bölgelere kaldırtması veya yeni
yerler tahsis etmesi gerekiyor. 

KARAVANLARA 
‘JET’ MÜDAHALE

Çiçek ve süs bitkileri
sektörünün önde gelen üretim
merkezlerinden Bayındır'da
yaklaşık 300 nüfuslu kırsal Turan
Mahallesi sakinlerinin büyük
bölümü ilkbahar mevsimiyle
dağların yolunu tutuyor. Pamuk
otu, kurt otu, solucan otu, kuşdili
otu, şemsiye otu, altın otu, sevgi
otu, bulgur otu, kılçık otu,
papatya, pampas otu, buğday,
yulaf, kuş otu, keten ve lavanta
gibi 30'un üzerinde bitkiyi
toplayan köylüler, doğal olarak
bulamadıkları otları da
bahçelerinde üretiyor. Evlerin
önünde dezenfekte edilerek
kurutulan bitkiler, yaprak ve
tohumlarının dökülmemesi için
bazı işlemlerden geçirilerek
kazanlarda rengarenk boyanıyor.
Özellikle iç mekan tasarımında
aksesuar malzemesi olarak yoğun
talep gören bu ürünler
paketlenerek sipariş alınan
alıcılara gönderiliyor. Geçmişte

hobi amaçlı yapılan, talebin
yıldan yıla artmasıyla yöre
sakinlerinin geçim kaynağı haline
gelen bu sektörün kırsal
mahalleye tersine göçü de
başlattığı belirtiliyor.

Tarihi Kemeraltı Çarşısı'nda
çiçekçi dükkanı işlettiği dönemde
aldığı siparişlerle bu işi köyüne
getiren ve 30 yılda bir sektör
haline gelmesinde önemli payı
bulunan Rehber Şevik, yeni
sezonun heyecanını yaşadıklarını
belirtti.

Doğanın yeşermesiyle tüm
köylünün bitki toplamaya
çıktığını, tohumların ekilmesiyle
üretilen bitkilerin de bahçelerden
hasat edildiğini anlatan Şevik,
boyama yapanların diğer
köylülerden bu bitkileri satın
aldığını ifade etti.

Şevik, 1995 yılında başladıkları
bu işin giderek büyüdüğünü ifade
ederek, "Köyde ek gelir değil, ana
iş oldu artık. Herkesin beklediği

bir iş konumuna geldi. Köyün
yüzde 100'ü bu işi yapıyor
diyebilirim. Köydeki evleri
gezseniz bazı kadınların
evlerindeki saksılarına bile
sardunya yerine bizim bu
çiçekleri diktiklerini
görebilirsiniz" diye konuştu. (AA)

Kuru otlar mahallenin gelir kapısı oldu

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı
Ulusal Hava Kalitesi İzleme Ağı verilerine göre, toz
bulutunun görüldüğü yerlerde atmosferin hava
kalitesini etkileyen partikül madde oranları arttı.
Dünya Sağlık Örgütü’nün metreküp başına 50
mikrogram olarak belirlediği partikül madde sınır
değeri, İstanbul Üsküdar, Malatya, Edirne Keşan ve
Çanakkale Çan'da 100-150 mikrogram olan
"hassas" değerlere ulaştı. Toz taşınımından
etkilenen kentler arasındaki İzmir'de de görüş
mesafesi düştü. Bazı vatandaşların maske taktığı
görüldü. Uzmanlar, özellikle akciğer ve astım
rahatsızlıkları olan hassas grupların bu konuda
dikkatli olması istendi. (AA)

Toz taşınımı görüş
mesafesini düşürdü

Bir süredir Turgutlu Belediyesi bünyesindeki
Personel A.Ş’de çalışan ve uzun süredir
profesyonel olarak futbol hakemliği yapan Yusuf
Bulut, arkadaşlarıyla beraber Irlamaz Spor
Vadisi Tesisleri'nde spor yaparken bir anda
fenalaşarak yere yığıldı. Arkadaşlarının ihbarıyla
olay yerine gelen 112 Acil Sağlık ekipleri
tarafından Turgutlu Devlet Hastanesi'ne
kaldırılan Yusuf Bulut’un geçirdiği kalp krizi
sonucu hayatını kaybettiği belirlendi. Evli ve bir
çocuk babası Yusuf Bulut, bu yıl 22'ncisi
düzenlenen Türkiye Futbol Federasyonu (TFF)
tarafından U16 takımlarının katılımıyla
düzenlenen Ege Kupası'nda görev almıştı. (DHA)

Spor yaparken 
hayatını kaybetti

İzmir ve Aydın’da
FETÖ BASKINI

FETÖ/PDY soruşturması kapsamında,
haklarında örgüt üyesi oldukları
yönünde beyan bulunan, ByLock
kullanan ve Bylock içeriklerinde isimleri
geçen, Bank Asya’da işlem yaptığı tespit
edilen 12 şüpheli hakkında gözaltı kararı
verildi. İzmir İl Emniyet Müdürlüğü
Terörle Mücadele ve İstihbarat Şube
Müdürlüğü ekipleri, İzmir ve Aydın'da
şüphelilerin adreslerine eş zamanlı
operasyon gerçekleştirdi. 11 şüpheli
gözaltına alınırken, 1 kişinin arandığı
belirtildi. (DHA)

Ege’de can pazarı!
Çocuklar da var...

Dikili ve Seferihisar açıklarında lastik
botun motor arızası nedeniyle
sürüklendiği bilgisi üzerine bölgeye bot
ekibi sevk edildi. Ekipler, iki lastik
bottaki 4'ü çocuk 28 düzensiz göçmeni
kurtardı. Karaburun açıklarında
Yunanistan unsurlarınca Türk kara
sularına itilen yarı batık vaziyetteki
lastik bottan ve deniz yüzeyinden 1'i
çocuk 17 düzensiz göçmen karaya
çıkarıldı. Düzensiz göçmenler, İl Göç
İdaresi Müdürlüğü’ne teslim edildi. (AA)

Firari zanlı 18 yıl 
sonra yakalandı

Manisa’da H.Z. (42) isimli şahıs
yakalayan polis, yaptıkları sorguda,
Diyarbakır 2. Ağır Ceza
Mahkemesi’nce "Tasarlayarak
Öldürme" suçundan 1 adet yakalama
emri ile ifadeye yönelik arandığı
tespit edildiğini öğrenip gözaltına
aldı. Şahsın 2006 yılında
Diyarbakır’da meydana gelen
"Tasarlayarak Öldürme" olayından
firar olarak 18 yıldır arandığı
öğrenilirken, mahkemeye sevk
edilen H.Z. tutuklanarak cezaevine
gönderildi. (İHA)
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Kimlik kartımı, sürücü belgemi, İzmir
Büyükşehir Belediyesi Memur
Personel Kartımı, İzmir Büyükşehir
Belediyesi Memur Ulaşım Kartımı, 
T.C Kültür ve Turizm Bakanlığı Müze
Kartımı, Yapı Kredi Bankası Kredi
Kartımı, Yapı Kredi Bankası Maaş
Kartımı, ING Bank Bankamatik
Kartımı, Ziraat Bankası Bankamatik
Kartımı kaybettim.
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“31 Mart önemli 
kırılma noktası”

Aralarında önemli isimlerin yer
aldığı Ege Koop Danışma Kurulu,
31 Mart 2024 seçimleri üzerine
önemli değerlendirmelerde
bulundu. Kuruldan yapılan
açıklamada, “Bu seçimlerin
kaybedeni; 2017 yılında yapılan
Anayasa referandumu ile
hayatımıza giren, dünya üzerinde
hiçbir ülkede bir benzeri olmayan,
uygulama sonuçları ile Türk
ekonomisine, Türk demokrasisine
ve devletin temeli olan “Adalet
duygusuna” onarılması son derece
güç zararlar veren
Cumhurbaşkanlığı Hükümet
Sistemidir. 

31 Mart 2024 seçimlerinin
kaybedeni; Türk halkının
içerisinde olduğu ekonomik
yıkımın ağır sonuçlarını görmeyen,
görmek istemeyen, yoksulluğa
değil adeta ölüme mahkûm edilen
16 milyon emeklinin çığlığına
kulak tıkayan basın yayın
kuruluşlarıdır. 31 Mart 2024
seçimlerinin kaybedeni; tıpkı basın
kuruluşları gibi, yurttaşlarımızın
yaşadıkları derin ekonomik krizin,
siyasal tercihlerine en şiddetli
şekilde yansıdığını bildikleri halde,
elde ettikleri sonuçları halktan
bilerek ve isteyerek gizleyen anket
şirketleridir. 

31 Mart 2024 seçimlerinin
kaybedeni; geçen yıla kadar “Altılı
Masa” olarak adlandırılan siyasi
oluşumun paydaşı olan ve bugün
itibarıyla hak etmedikleri halde
TBMM’de temsil edilen 4 partinin
yurttaşlarımız nezdindeki
karşılığının bindelik oranlarda,
yani yok seviyesinde olmasıdır. Bu
partilerin, kayıtlı üye sayılarından
dahi daha az sayıda oy almaları,
Türk siyasi tarihinin kaydettiği en
müstesna trajedilerden birisidir.
Tüm bu kaybedenlere karşı; Türk
halkı, 22 yıllık tek parti iktidarının
yaşattığı ekonomik, siyasi,
kültürel, ahlaki çöküntünün
etkilerini “yerel ölçekte ortadan

kaldırması” için Cumhuriyetimizin
kurucu partisi olan Cumhuriyet
Halk Partisi’ne çok kıymetli bir
kredi vermiştir. Bu kredi, dünyada
çok az siyasal yapıya nasip olacak
bir şanstır. 

Bu galibiyeti bir iktidar
zaferine taşımak için CHP’nin tüm
Büyükşehir, il, ilçe ve belde
belediye başkanlarının
omuzlarında çok önemli bir yük
vardır. Başkanların işleri zor,
zamanları az, kamusal fayda için
harcayacakları bütçe imkânları
son derece kısıtlıdır. Ancak hiçbir
mazeretin başarının yerini
tutmayacağı de bir gerçektir.
CHP; 1989 yılında SHP’ye verilen

ve sadece beş sene sonra 1994
yerel seçimlerinde fazlasıyla geri
alınan, sonuçları 30 yıl boyunca
Türk siyasal yaşamını etkileyen
siyasi değişimden çok önemli
dersler çıkarmış olmalıdır. 

Türk halkı CHP’ye bir zafer
armağan etmemiş, “Kendini
göster, iyi çalış, başarılı olursan
iktidarı sana veririm” demiştir. 

37 yıl sonra eline geçen bu
fırsatı ve siyasal krediyi iyi
kullandığı takdirde, 2028 yılından
daha önce yapılacağı anlaşılan
genel seçimlerde Türk siyasi
tarihinin en büyük kırılımının
zafer sahibi olabilir” denildi.
(Haber Merkezi) 

AK Parti’de yerel seçimlerin
ardından bazı görev değişiklikleri
gerçekleştirildi. İl Başkanı Bilal
Saygılı, görev değişikliklerini
sosyal medya hesabından fotoğraf
paylaşarak duyurdu. Bu
çerçevede, gerçekleştirilen
değerlendirmeler sonucunda
Tanıtım Medya Başkanlığı
görevine Safa Narlı atandı.
Saygılı, 7 yıl boyunca sürdürdüğü
Tanıtım Medya Başkanlığı
görevinde göstermiş olduğu
özverili çalışmalarından dolayı
Dilaver Kişili’ye ise teşekkür etti.
Saygılı Kişili’ye İzmir Büyükşehir

Belediye Meclisi ve Menemen
Belediye Meclisi Grup Sözcülüğü
görevlerinde başarılar diledi. Yine
değerlendirmeler sonucunda
Araştırma, Geliştirme ve Eğitim
(AR-GE) Başkanlığı görevine
Yüksek Maden Mühendisi Berrin
Kafalı atandı. Bu görevi, Tanıtım

Medya Başkanlığı’na atanan Safa
Narlı yürütüyordu. Saygılı,
göstermiş olduğu özverili
çalışmalarından dolayı Narlı’ya
teşekkür ederken, Berrin
Kafalı’ya yeni görevinde
muvaffakiyetler diledi. Bir atama
da Çevre, Şehir ve Kültür

Başkanlığı görevinde geldi. Bu
göreve de Hüseyin Baran atandı.
İl Başkanı Saygılı, daha önce bu
görevi yürüten Tansu Kaya’ya
teşekkür ederken, Hüseyin
Baran’a yeni görevinde
muvaffakiyetler diledi.
(Haber Merkezi)

Ege Koop Danışma Kurulu, 31 Mart 2024 yerel yönetim seçimlerinde alınan sonucun Türkiye’nin
yakın gelecekte tüm siyasi dengelerini etkileyebilecek sonuçlar doğurduğunu vurguladı

AK Parti İzmir’de bayrak değişimi

İYİ Parti’de 27 Nisan Cumartesi
günü gerçekleştirilecek genel
kurulda Genel Başkan Meral
Akşener aday olmayacağını
açıklamıştı. Akşener’in koltuğuna
ise genel başkan yardımcıları
Müsavat Dervişoğlu ve Koray Aydın
en kuvvetli adaylar olarak çıkmıştı.

İYİ Parti İzmir Teşkilatı
Dervişoğlu’ndan
yana tavır koydu. İl
Başkanı Ülkü
Doğan, yaptığı
açıklamada şu

ifadelere yer
verdi:

“Partimizin kurucu önderlerinden
Grup Başkan vekili ve İzmir
Milletvekili Sayın Müsavat
Dervişoğlu, Genel Başkanlığa aday
olmuştur. Cesur mücadele
geçmişine, geniş gelecek
vizyonuna, engin siyasi
tecrübesine ve insani
hasletlerine olan
güvencimiz ile; Sayın
Dervişoğlu’nun bu
görevi layıkı veçhile ifa
ve icra edeceğine
yürekten inanıyoruz.
Hala Türk Milletinin
iktidar umudu olan İYİ

Partimizin bu hedefe, Sayın
Müsavat  Dervişoğlu liderliğinde
başarı ile ulaşacağına olan
inancımızı sizlerle paylaşmaktan
heyecan ve gurur duyuyoruz.
Ülkemizin içinde bulunduğu bu

kritik ve zor süreçte,
Dervişoğlu’nun;
“Yaralarımızı birbirimize
sarılarak saracağız ve
birleştirici güç olacağız”
yaklaşımını çok kıymetli
buluyor, İzmir’in ruh
ikliminde karşılığı olan gönül
seferberliği çağrısını
ziyadesiyle önemsiyoruz.

Tüm dava arkadaşlarımızı
partimizin geleceğini önceleyerek
bu gönül birlikteliğini yaşama
geçirmeye ve ilk günkü heyecanla
zorlukları müştereken aşma
iradesini güçlendirmeye davet
ediyorum. Biz Sayın Müsavat
Dervişoğlu’nun İYİ Partinin kuruluş
harcındaki emeğinin,
mücadelesinin ve alın terinin
şahitleriyiz. Emeğe saygının doğal
bir gereği olarak; ülkemiz,
milletimiz ve partimizin geleceği
için sonuna kadar yanında
olacağımızı kamuoyuna ilan
ediyoruz.” (Haber Merkezi)
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Bu işte bir
gariplik
yok mu?

31 Mart yerel seçimlerin üstünden bir aya
yakın bir süre geçti ama alınan sonuçlar
üzerinde tartışmalar devam ediyor. Tüm
Türkiye’de olduğu gibi AK Parti’nin durumu
içler acısı. Durum böyle olunca iktidar
partisinin seçim stratejisindeki gariplikler
dikkat çekiyor. Seçim öncesi, “Bölgemde
seçimi kazanamazsak ceketimi alır giderim”
diyen ilçe başkanlarının koltuklarında
oturması sizce normal mi? Meclis üyeleri
oylama sonuçları başkanın aldığı oydan daha
az bu da meclis üyelerine bir tepki mi? Aynı
mahalleden dört meclis üyesi olması da ilginç
değil mi? Akraba olan meclis üyelerine ne
demeli? Bir ilçe de dört tane aynı ilden meclis
üyesi adayı olması diğer adayları yok saymak
olmuyor mu?

CHP kapalı bir kadın meclis üyesi olan
Ezgi Aktaş’ı seçilebilir yere yazarken, AK
Parti gibi muhafazakâr olan bir partide başı
kapalı bir bayanın seçilemeyecek yere koyması
tuhaf değil mi? Kimini il başkanı kimini
milletvekilleri istediği için yapılan bir liste
hatta istedikleri aday konulmazsa tehdit
edildiği iddialarına ne demeli? Meclis
üyelerinin tehditlerini unutmamak lazım.
TEŞKİLAT İÇİNDE TEŞKİLAT

Belediye başkan adayının CHP'den daha
önceki dönemden meclis üyesi olan
beyefendinin muhtar eşinin meclis üyesi adayı
olmasının tepki çekmesini söylemiyorum bile.
AK Parti yapacağı projeler ile Karabağlar’da
değişim meydana getirecek aday sonuca
varamadı. Çok çalışkandı ona bir sözümüz yok
ama AK Partinin gönüllü neferleri gönül
kırıklığı yaşadığı için saha da yoktu. Kadın
kolları başkanı birçok kadını küstürdüğü için
sahada her seçimden daha az kadın vardı.
GÜZEL BİR ÖNERİ

AK Parti Çiğli Belediye Başkan aday adayı
ve yerel yönetim uzmanı Mehmet Ali Kalafat
program konuğum oldu. Seçim sonuçları ve
belediye başkanlarından beklentilerini
konuştuk. Sohbetimiz sırasında güzel bir öneri
getirdi. Sürekli gündeme gelen
milletvekillerinin özlük haklarının görevleri
sonra erdikten sonra da aynı şekilde
yararlanmaya devam ettikleri konusuna geldi.
Kalafat, “Milletvekilleri de tıpkı belediye
başkanları gibi görev süreleri sona erdikten
sonra özlük hakları da sona ersin. Devletin
üzerinden önemli bir alınmış olur” dedi.
Güzel ve mantıklı geldi.
VEKİL VE ÖZLÜK HAKLARI

Seçimlerin ardından 600 milletvekili,
memlekete hizmet gibi zor bir yol için
parlamentoya girdi. Peki bu hizmetlerin
karşılığında neler var? Aslında "maaş" bir
kadro karşılığı çalışan personele geçimini
sağlayabilmesi için aylık olarak ödenen para.
Milletvekilleri ise herhangi bir "kadro"
karşılığı çalışmıyor ve aldıkları paranın adı
"maaş" değil, "ödenek". Bu ödeneğin
belirlenmesinde ise kurallar var.

Ödenek adı altında verilen maaş, en yüksek
devlet memurunun aldığı maaşa endekslenmiş
durumda. Bu memur uzun bir dönem
Başbakanlık Müsteşarıydı. Ancak şimdi
Cumhurbaşkanlığı İdari İşler Başkanı.
Milletvekillerinin aldığı aylık ödenek de en
yüksek devlet memurunun almakta olduğu
miktar kadar. Yani 73 bin 379 lira.

Ancak vekillerin aldığı ücret sadece
ödenek adı altındaki maaşla sınırlı değil.
Vekillerin meclis içinde ya da meclis dışındaki
görevleri esnasındaki ihtiyaçları için de bir
formül bulunmuş durumda. Bulunan bu
formülün adı "yolluk." Özellikle seçim
bölgelerine gidip gelen vekillerin masrafları
ödenekle birlikte düzenli olarak yolluk adı
altında kendilerine veriliyor. Elbette bununla
da bitmedi. TBMM tarafından görevli olarak
yurtiçi ya da yurtdışına giden vekillere ayrıca
harcırah da ödeniyor. Ödenek ve yolluklar,
aday seçildikten hemen sonra 3 ay peşin bir
şekilde kendilerine takdim ediliyor. 
(Devam edecek)

KARAKAYA

HER ŞEYİ KONUŞALIM
YUNUShaberci36@gmail.com

İYİ PARTİ İZMİR “MÜSAVAT DERVİŞOĞLU” DEDİ

Müsavat
Dervişoğlu

Ülkü 
Doğan

AK Parti İl Başkan 
Bilal Saygılı, yerel

seçimler sonrasında,
yönetim kurulunda

yaptıkları değişiklikleri
sosyal medya

hesabından duyurdu

Berrin Kafalı-Bilal Saygılı-Safa NarlıBilal Saygılı-Dilaver Kişili Hüseyin Baran-Bilal Saygılı

Asgari ücretli temmuz ayında zam
beklerken Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı
Vedat Işıkhan, asgari ücrete ara zam
gündemimizde yok diyerek milyonlarca asgari
ücretliye kapıları kapatmıştı. CHP İzmir
Milletvekili Mahir Polat, konuya ilişkin
TBMM’de yaptığı açıklama da iktidarın
milyonlarca emekliyi, asgari ücretliyi

görmezden gelirken yine birkaç firmanın
alacakları için bütçe ayırdığını söyledi.  Polat;
“Yapılan düzenleme ile hazinenin kasasından
milyarca liranın şirketlere ödendiğini
belirterek zaten garanti edilen araç sayıları
karşılanmıyor, sözleşme geçiş ücreti ve
uygulanan geçiş ücreti arasında üç kat fark
oluşmuş ve bu da yetmezmiş gibi kur farkı da

şirketlere sağlanıyor. Peki 10 Bin TL ile
emekli maaşı ile hayat mücadelesi veren ve
ülkesine otuz yıl hizmet etmiş vatandaşımız,
17 Bin TL ile açlık sınırında maaş alan asgari
ücretli, onlar yaşadıkları ekonomik sıkıntılar
yetmezmiş gibi bir de bu şirketlerin dolar
bazlı alacaklarını ödesinler. Bu yapılan
zulümdür” dedi. (Haber Merkezi) 

CHP’li Mahir Polat: Asgari ücretli zam bekliyor

Mahir
Polat
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Medical Point Hastaneler Grubu da
net sıfır hedefinde önemli projeleri
hayata geçirmeye devam ediyor.
‘Gezegenin sağlığı eşittir insan
sağlığı mottosuyla’ yoluna devam
eden İEÜ Medical Point
Hastanesi’nde çevre dostu
elektrikli araç TOGG, makam aracı
olarak kullanılmaya başlandı.
Medical Point Hastaneler Grubu
Yönetim Kurulu Başkan Vekili
Veysi Kubba, “Medical Point
Hastaneleri olarak çevre dostu
politikalar izlemeye devam
ediyoruz. Bunun son
örneklerinden biri de makam aracı
olarak fosil yakıt üretmeyen
TOGG’u tercih etmek oldu” dedi. 
(Haber Merkezi)

Sağlık devinden çevreci hamle

‘Sıcak, kuraklık yapar
iddiası tam bir hurafe!’
Gelecek yaz, son beş yılın en sıcak mevsiminin yaşanacağı öngörülüyor. Vatandaşı tedirgin
eden bu beklentiyi değerlendiren iklim bilimciler korkulacak bir durumun olmadığını söylüyor

Egetelgraf.com’dan Safanur Öztürk’ün
haberi

Bilim insanları 2024 yılında yaşanacak
sıcaklığın geçtiğimiz yılları aratacağını belirtti.
Yüzde 99 ihtimalle gelecek yazın en sıcak beş yıl
içinde zirveye oturması vatandaşı korkutuyor.
Korkuya mahal verecek bir durumun
olmadığını söyleyen Prof. Dr. Doğan Yaşar,
“Bazen çok sıcak, bazen çok soğuk olur ama biz
zaten küresel ısınmada şiddetlendiğimiz bir
dönemdeyiz. ‘Sıcaklık’ demek ‘yağmur’
demektir. Küresel ısınmadan değil, soğumadan
korkacaksın. Soğuma olursa büyük tehlike.
Daha sıcak dönemlerde bütün meyve ve
sebzeler, tarım ürünleri çok daha güzel, olgun
ve vitaminli olur” dedi.

‘BİLİMSEL DEĞİL’
Sıcaklık söylemlerinin hayal ürünü olduğunu

ifade eden Yaşar, “Bırakalım ‘Çok sıcak, az
sıcak olacak’ muhabbetini. Yapmamız
gereken tek bir iş var. O da suyumuzu
son derece dikkatli kullanacağız.
Avrupa'da yüzde 7 oranında yağmur
yağdı ve tüm zamanların en fazla
yağışını aldı. Niye? Sıcaklıktan
dolayı. Sıcaklık arttıkça
buharlaşma artar. Yağışın nedeni
de buharlaşmadır. Ne kadar çok
buharlaşma olursa o kadar çok
yağmur olur. 2023 yılındaki yağış
oranı Türkiye'de yüzde 13 fazlaydı.
Hidroelektrik santrali barajlarımız tekrar
dolmaya başladı. Bu durum bizi çok
rahatlattı. Çünkü biz, enerji için 100 milyar
dolara yakın para ödemeye başlamıştık.
Özellikle 2021'den sonraki kurak dönemin
üstüne barajlar boşaldığı için elektrik üretimi
azaldı. Bir anda kömür, petrol ve doğalgazda
müthiş bir artış oldu. Örneğin kömür 60
dolarken 400 dolar oldu. Petrol 25 dolarken 100
doları gördü. Müthiş bir ekonomik krize
dönüştü. Zaten eğer ekonomik kriz varsa
bilinsin ki sıcaklık düşmüştür. Kuraklık
gelmiştir. ‘Küresel ısınma küresel kuraklık
getirir’ hurafe bile değildir. Bu lafın bilimle
hiçbir ilgisi yoktur” ifadelerini kullandı.

TEZGAHLARA YANSIYACAK
Ziraat Mühendisleri Odası İzmir Şube

Başkanı Hakan Çakıcı da, “Sıcaklık artışı gerek

dünyadaki
bilimsel

kuruluşların gerek Türkiye’deki çevrelerin
öngördüğü bir durum. Dünya sıcaklığının 1
buçuk derece kadar artışından bahsediliyor. Bu
iklim değişikliğinden de en çok Akdeniz havzası
etkilenecek gibi görünüyor. Mart ayında bile
kışla ilgili hiçbir şey yaşamadık. Yağış çok az
oldu. Barajlarımızda doluluk sorunu var. Bu
sene İzmir'de de su ile ilgili problemler olabilir.
Düzensiz yağışlar yaşandı” dedi. Durumun
tarımsal boyutunu ele alan Çakıcı, “Her ülkenin
kendi coğrafyasına göre, iklim özelliklerine göre
bir ürün deseni var. Ülkemizde buğdayından
narenciyesine, elmasına, mercimeğine kadar her
bölgede iklime ve su durumuna göre yetişen

ürünlerimiz var. Tabii iklim değişikliğinden de
bu ürünler çok fazla etkileniyor. İlerleyen
dönemlerde bazı ürünleri yetiştirmekte
zorlanacağımızı öngörüyoruz. Ekonomik olarak
baktığımızda iklimsel hareketlilik pazar
tezgahlarına yansıyacak. Ürün bolluğu, ürün
çeşitliliği çok düzensiz oldu. Örneğin geçen sene
tezgahlarda kiraz, incir, üzüm göremedik.
Olanların da fiyatı yüksekti. İklim değişikliğinin
etkisini hissettiğimiz durumlar tarımı zorluyor.
Ürüne zarar veriyor. Biz de ilaç kullanmak
zorunda kalıyoruz. Şu an en çok dikkatimizi
çeken durum kuraklık ve yağışın az olması.
Yüzey sularımız ve barajlarımız dolmuyor.
Türkiye su zengini bir ülke değil, aksine su fakiri
olmaya aday bir ülke” açıklamasında bulundu. 

Sektör temsilcileri
MEMNUN AYRILDI
Yaklaşık 6 milyar dolarlık maden
ihracatının 2 milyar dolarlık payını
oluşturan doğal taş ihracatına önemli
katkı sağlayan Marble İzmir,
oluşturduğu iş hacmiyle hem
katılımcıları hem sektörü hem de
İzmir esnafını mutlu etti. Yapılan iş
anlaşmalarının yanı sıra otellerdeki
doluluk, restoranlardaki artan iş
hacmi, kentin alışveriş merkezleri ile
turistik yerlerindeki yoğunluk
memnuniyet yarattı. (Haber Merkezi)

Gıda ihracatçısı
VİTES BÜYÜTTÜ
Türk gıda ihracatçıları Singapur
üzerinden Asya Pasifik pazarında
konumunu güçlendirmeyi amaçlıyor.
Ege Yaş Meyve Sebze İhracatçıları
Birliği Başkanı Hayrettin Uçak, 2,2
milyar insanın yaşadığı Singapur’un
aralarında bulunduğu 15 ülkenin imza
koyduğu RCEP anlaşmasın Asya
Pasifik pazarını daha kıymetli bir
pazar haline getirdiğini, amaçlarının
dünyanın en önemli reexport merkezi
olan Singapur üzerinden RCEP
pazarında konumlarını güçlendirmek
olduğunu dile getirdi. (Haber Merkezi)

İZKİTAP Fest
tam gaz devam

Hedef, şehir planlamasında afet riskini azaltmak

İzmir Büyükşehir Belediyesi ev
sahipliğinde, İZFAŞ ve SNS Fuarcılık
iş birliği ile Kültürpark’ta düzenlenen
İZKİTAP Fest - İzmir Kitap Fuarı,
baharın coşkusuyla devam ediyor.
Kitapseverler kitaplarla ve imza
etkinliklerinde yazarlarla buluşurken
çocuklar da fuar kapsamında
sahnelenen Kral Şakir Müzikali’nde
bol kahkahalı eğlenceli dakikalar
yaşadı. Yüksek inşaat mühendisi
japon deprem uzmanı Yoshinori
Moriwaki de “Çocuklar için Deprem
Farkındalığı” adlı etkinlikte konuştu.
(Haber Merkezi)

Gayrimenkul için Strateji
Platformu (GİSP) Nisan Ayı
Yuvarlak Masa toplantısını
Bursa Emlak Müşavirleri
Esnaf Odası (BEMO) iş birliği
ile “Afet Dirençli Planlama ve
Yapılaşma” başlığıyla
Bursa’da gerçekleştirdi.
Moderatörlüğünü GİSP
Yönetim Kurulu üyesi ve
İzmir Grubu Başkanı Şükrü
Cem Akçay’ın yaptığı
toplantıda Bursa Uludağ
Üniversitesi Emlak Yönetimi
Programı Başkanı Prof. Dr.
Elif Karakurt “Rant ve
Güvenli Yaşam Alanı
Çıkmazında Geri Dönüşüm”,
Yüksek Şehir Plancısı Uluay
Koçak Güvener “Afet Dirençli
Planlama”, Av. Dr. Kazım Çınar
“Afet ve Hukuk”, Bursa Emlak
Müşavirleri Odası Yönetim Kurulu
üyesi Meral Türkeş “Dirençli Kent

Olma Yolunda Gayrimenkul
Tercihleri” ve GİSP Bursa Grubu
Başkanı Erkan Erdem de
“Ekosistem Tabanlı Yönetim-
Doğayla Bütünleşik Bir Yaklaşım”

konularında bilgiler verirken,
BEMO Yönetim Kurulu Başkanı
Erdal Çelebi afete karşı dirençli
yapılaşmada en önemli konunun
halkın bilinçlenmesi olduğu

konusunun altını çizdi. GİSP İzmir
Grubu Başkanı ve Egemall
Gayrimenkul Geliştirme A.Ş.
Genel Müdürü Şükrü Cem Akçay,
“Bu konuyu çok önemli bir
noktada kültürlerin birleştiği kent
olan Bursa’da çok değerli
konuşmacıların katılımları ile
yapıyoruz. Sanayisiyle, tarımıyla,
turizm ve ticareti ile gayrimenkul
sektörünü çok yakından
ilgilendiren bir yer Bursa.. Afetler
bir doğa olayıyla, kırılgan bir
insan toplumunun karşılıklı
etkileşimi sonucu ortaya çıkar.
Yani bir doğa olayının afet halini
alması toplumsal bir süreç
üzerinden gerçekleşir. Hiç
kimsenin yaşamadığı bir yerde

deprem, sel, heyelan ve bunun gibi
doğa olaylarından, bir afet olarak
bahsedilebilir mi? İnsansız afet
olmaz” diye konuştu. 

(Haber Merkezi)

Türk ve Azerbaycanlı firmalar, Türkiye
ile Azerbaycan arasındaki ticaretin
artması için İzmir Ticaret Odasında
bir araya geldi. Yoğun bir katılımla
gerçekleşen etkinlik kapsamında
toplam 227 iş görüşmesi
gerçekleştirildi, İzmir Ticaret
Odası ve Azerbaycan-Küçük ve
Orta Ölçekli İşletmeler ve
Dernekler Birliği arasında iş birliği
anlaşması imzalandı. 
İZTO Yönetim Kurulu sayman 
üyesi Mahmut Erkoç, “Dost ve
kardeş ülke Azerbaycan ile
tarihsel olarak çok güçlü bağlara
sahibiz. Birlikte yapabileceğimiz
daha çok iş, geliştirebileceğimiz
birçok alan olduğu kanaatindeyiz”
dedi. (İHA)

227 ikili görüşme ile güçlü iş birliği
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Bornova Belediyesi, Büyük Park'ta belediyeye
ait Nikah Salonunda yeni döneme dair vizyon
toplantısı düzenledi. Basın mensuplarının büyük
ilgi gösterdiği program Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki’nin göreve geldiği günden bugüne ilçe
genelinde gerçekleştirdiği çalışmanın video
sunumuyla başladı. Başkan aday adaylığından bu
yana dillendirdiği belediyenin kurumsallaşması
sorunuyla sözlerine başlayan Bornova Belediye
Başkanı Ömer Eşki, "Ben adayken 'Bornova'nın
geçmiş 20 yılına hakim gelecek 20 yılına da talibim'
dedim. Bu bir slogan değil içi dolu bir iddiaydı.
Ben gençlik kolları başkanıydım, sendika
başkanlığı görevlerini yürüttüm. Geçmiş belediye
başkanlarımızın yaptığı faydalı ama sonra
kaldırılan işleri biliyorum. Belediyemizin en
önemli sorunu kurumsallaşma. 10 yıl aralıksız
belediye başkanlığı yapan kimse yok, bu da
tecrübenin devam ettirilmemesini sağlıyor. Bizim
hedefimiz bu, gelenin öncekinin yaptıklarını
bozmak yerine onun üzerine devam etmekti"
ifadelerini kullandı.

DAHA DA HIZLANACAĞIZ
Yaklaşık 20 günlük hızlı çalışmalarının

beklentiyi arttırdığına dikkati çeken Başkan Eşki,
“Vatandaşın hizmetten memnun olması için tam
kadro çalışmanız gerekiyor. Belediyeciliğin çok
alanı var. Temel hizmetlerde yeterli güveni
verirseniz, adaletli olursanız kimse size karşı art
niyet beslemeyecektir. Zabıtamız tüm ilçede
kaldırım işgallerini kaldırıyor. Dramalılar
Köşkümüzün bahçe duvarını bitirdik, orası müze
olacak. Verdiğimiz sözleri yerine getirecek çalışma
içinde gidiyoruz. Çok hızlı başladığımız bunun
beklentiyi artıracağı söyleniyor. Daha da
hızlanacağız, Bornova'nın hizmete ihtiyacı var"
şeklinde konuştu. 

TELEFONA BAKAN 46 ÇALIŞAN 10
Belediyenin hizmet üretme yeri olduğunu

vurgulayan Başkan Eşki, “Bornova Belediyesi’nde
bir iletişim merkezi var 46 kişi telefonlara bakıyor.
Asfalt, kaldırım işlerine bakan işçi sayısı 10.
Sokakta çalışan kişi sayısının belki 100 olması
lazım. 46 kişi çok yoğun olur çünkü çok şikayet
alırsınız. Biz eksikleri yerinde görüp hızlı müdahale
edeceğiz. Büyükşehir ile uyumlu biçimde
yürüteceğiz bu işleri. Veteriner İşleri Müdürlüğü
sürgün yeri olmayacak. Sokak hayvanlarımıza en
iyi hizmeti verecek hale getireceğiz. Aynı anda
birden fazla operasyon yapılabilir hale gelecek.
Can dostların yaşam kalitesini artıracağız. 20
Şubat'ta adayların kesinleştiği gün Mustafa İduğ'un
göreve getirdiği Zafer Kutbay'ı aradım ve yapılan
şeylerin belediyeye zarar vereceğini ifade ettim.

Mahalle toplantısında da işe alımların yanlış
olduğunu söyledim. Olgun Başkanın söz verdiği
kişileri işe almasıyla ilgili Mustafa İduğ çok ağır
cümleler kurmuştu, kendisi gider ayak Olgun
Başkanın 8 katı kişiyi işe aldı. 79 arkadaş benim
adaylığımdan itibaren işe alındı. Ben kimseyi işten
atmam, bu benim tarzım değil. Belediye adresim
belli olsun diye işe girecek yer de değil. Kimsenin
ailesel ilişkilerinden dolayı farklı yerlerde çalışma
imtiyazından olduğunu düşünmüyorum. Bizim
herkesi memnun etmek değil, herkese hizmet
etmek amacımız var. Çalışma yerini beğenmeyenin
demek ki işe ihtiyacı yok, ayrılabilir” dedi.

"KASA EKSİ  20 MİLYON"
Önceki belediye başkanları döneminde mali

dengenin iyi ayarlandığına vurgu yapan Başkan
Eşki, “Bornova Belediyesi 25 yıldır borcu olmayan
bir belediye. Mustafa İduğ'dan önce de öyleydi.
Her gelen başkan bir miktar parayla teslim aldı.
Herkesin yoğurt yiyişi ayrı, ben kasada para
tutmayacağım. 'Kasada 200 milyon var' gibi bir algı
oluştu ama mali tabloyu incelediğimizde gördük ki,
yurt inşaatı var onun hakedişleri ödendiğinde
kasada 8 milyon kalıyor. Şirketimizin damga
vergisi ve birkaç müdürlüğün borçları
toplandığında kasada eksi 20 milyon gibi bir rakam
ortaya çıkıyor. Herkes bizim paramız var gibi
bakıyordu ama keşke kasada 200 milyon olsaydı.
Biz de gelir getirici birçok etmeni hayata
geçirmeye çalışacağız. Bornova'nın mali disiplinini
koruyarak bir taraftan da iş yapacağım" diye
konuştu. 

İMAR İŞİN EN ZORU
İmar konusunda yaşayacakları zorluklara da

dikkati çeken Başkan Eşki, “İmar konusu işin
en zor kısmı. Vatandaş park istiyor ama
bunları yapmak için alana ihtiyaç var. Bunun
için de kentsel dönüşüme ihtiyaç var. Bazı
yerlerin artık kadim sorunu haline gelmiş
kentsel dönüşüm problemleri var. Yüzde
20 emsal kararı da iptal oldu. Bir sistem
kuracağız. Önümüze önce bir haritaları
açıp nerede nasıl yöntem izlememiz
gerektiğine bakacağız. Bazı bölgelerde
yerinde bazı bölgelerde ada bazında
dönüşüm gerekiyor. Belediyenin
imkanları ve bütçesi sınırlı. Burada adım
adım. Kentsel dönüşümü nerede
yaparsak örneğin Çınarlı Mahallesi una
uygun en genç bina 60 yaşına yakın. Temel
nokta inşaat maliyetlerinin yüksekliği. İmar
konusunda insan hayatını tehlikeye sokacak
hiçbir işe imza atmayacağım. O anlamda
katı bir tavrım olacak. İnşaat maliyetleri

düşmeden bizim bunları çözme şansımız
olmayacak” dedi.

ŞOV YAPILACAK BİR ŞEY DEĞİL!
Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek’in

‘kemer sıkma’ açıklamasının zamanlamasının
manidar olduğunu belirten Eşki, "AK Parti alsaydı
İstanbul ve Ankara'yı kemer sıkacaklar mıydı?
Bizim hizmet yapmamız için para harcamamız
gerekiyor. Bize kemer sıkın deniyor. Bugün
pandemi döneminde gördük ki sosyal yardımlar
birçok yerde devletin uzanamadığı yerde hayat
oldu. Depremde gördük, belediyelerin ortaya
koyduğu yoğun bir çaba oldu. Yerel yönetimlerin
güçlü olması vatandaşla faydalı olmasını sağlar.
Yerel yönetimleri sıkarsak bu işin nereye
varacağını düşünmek istemiyorum. Kemer sıkma
politikasını makam araçlarında ve 3-5 yerden maaş
alan kişilere de uygularlar. Mecliste mangal partisi
yapmaktan vazgeçerler. Kemeri yanlış ilmiğine
takıyorlar. Umarım farklı bir uygulamaya gidilir.
Zam vermek, ücret belirlemek temel bir görev.
Burada en yükseği ben verdim gibi bir dünyam
yok. Gerçekten ekonomik sıkıntı birçok belediyeye
dar boğaza almış durumda. Verebileceğimiz neyse

yaşanabilir ve ödenebilir bir ücret.
Üzerinden şovu yapılacak
bir şey değil. Çalışan
açısından yanabilir,
belediye açısından
ödenebilir bir maaş
politikamız olacak” diye
konuştu.
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Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, belediye birimleri arasındaki
ilk ziyaretini Temizlik İşleri
Müdürlüğüne yaptı. Gece gündüz
çalışan ekiplerle sabah vardiyasında
buluşan Başkan Mutlu, özverili

çalışmaları için tüm personele
teşekkürlerini iletti. Daha temiz bir
kent için çalıştıklarını dile getiren
Başkan Mutlu, Konak’ta bir
temizlik harekatı olduğunu ve
gözle görülür bir fark oluştuğunu
dile getirerek şunları söyledi:
“Konak’ta, gece gündüz, büyük bir
temizlik faaliyeti, temizlik harekatı
olduğu görülüyor. Şimdi üzerine

düşeni yapma sırası bizde. Adaylığım
döneminde size söz vermiştim.
Verdiğimiz sözü tutacağız, ihtiyacınız
olan makine parkurunu
yenileyeceğiz” dedi.

Belediyeler, toplumun çeşitli ihtiyaçlarını
karşılamakla görevli önemli kuruluşlar...
Ancak, bu görevi yerine getirirken en
büyük güç, belediye personelinin omuzları
üzerinde. Belediye personeli, çeşitli
alanlarda çalışarak şehirlerimizi daha
yaşanabilir kılmak için özveriyle çalışır.
Bunu görmek, bilmek, yaşamak sağlıklı bir
süreci yürütmenin sarsılmaz temelidir…

Yeni bir dönem, yeni yönetimler…
Kimler, nasıl bir tavır sergiliyor bakmak
lazım. Artık dünya, geleneksellikten çok
ama çok uzak! Yenilik, doğallık ve
gerçeklik ise hakiki bir mücevher kadar
kıymetli… Ununuzu elediyseniz ve artık
kolları sıvadıysanız bu öz doğallığa
bürünmenizde yarar var sevgili
yöneticiler…

Bunu başarabilen bir isim var gibi
görünüyor; o isim Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman… Elimize bir fotoğraf
düştü; Başkan Duman, üzerinde beyaz bir
tişört çekmiş; oturmuş personelin masasına
yemek yiyor… Gömlek, yok… Kravat,
yok… Özenmek yok… Fotoğraf buram
buram kalpleri ısıtıyor… İnşallah daim
olur, bugüne kadar pek çok sıkıntı yaşamış
personel huzur bulur…

Konumuzla ilgili değil ama İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay’ın da geçtiğimiz günlerde katıldığı
bir etkinlikte yer bulamayınca
merdivenlere oturması da dikkatleri çekti.
Çok konuşulmadı ama hafızalara
kaydedildi…

Tabi tüm bunlar incelikli tasarlanmış
adımlar da olabilir ancak önemli olan
niyetlerdir. Biz tüm iyi niyetimizle
başkanlara güzel bir dönem dileyelim…

Ve öze dönelim…. Belediyelerde
personelle iyi geçinmek, bu süreci nasıl
daha verimli ve keyifli hale getirebilir?

İyi bir ilişki ve iletişim, belediye
çalışanları arasında birlik ve uyumu
sağlamanın anahtarıdır. Her bireyin farklı
bir rolü ve sorumluluğu olduğu bir ekip
olarak, birbirimize saygı duymak ve iş
birliği içinde olmak, başarıyı getiren
unsurlardan biridir. Birimler arası
etkileşim ve iş birliği, projelerin başarılı bir
şekilde tamamlanmasını sağlar ve hizmet
kalitesini artırır.

İyi bir liderlik, belediye personelinin
motivasyonunu ve memnuniyetini artırır.
Liderlerin, çalışanlarına güven duyması,
onları desteklemesi ve başarılarını takdir
etmesi, çalışanların kendilerini değerli
hissetmelerini sağlar. Bu da çalışanların
işlerine daha bağlı olmalarını ve daha
verimli çalışmalarını sağlar.

Eğitim ve gelişim fırsatları sunmak,
belediye personelinin yeteneklerini
geliştirmelerine ve kariyerlerini
ilerletmelerine olanak tanır. Yenilikçi
fikirlerin teşvik edilmesi ve çalışanların
kendilerini sürekli olarak
geliştirebilecekleri ortamların
oluşturulması hem personelin hem de
belediyenin başarısına katkı sağlar.

Ayrıca, çalışanların kişisel ihtiyaçlarını ve
taleplerini anlamak ve onlara destek olmak
da önemlidir. Esnek çalışma saatleri, çocuk
bakımı hizmetleri veya sağlık programları
gibi olanaklar, çalışanların iş-yaşam
dengesini korumalarına yardımcı olur ve
motivasyonlarını artırır.

Sonuç olarak, belediyelerde personelle
iyi geçinmek, bir ekip olarak birlikte
çalışmayı ve birbirimize destek olmayı
gerektirir. İyi bir liderlik, iletişim ve iş
birliği kültürü, belediye personelinin
memnuniyetini artırır ve şehirlerimizi daha
yaşanabilir kılmak için önemli bir temel
oluşturur. Her bir çalışanın değerli olduğu
ve katkılarının önemsendiği bir ortamda,
belediyeler hizmet kalitesini artırabilir ve
toplumun ihtiyaçlarını daha etkin bir
şekilde karşılayabilir. Hayırlısı…

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Helal olsun
Görkem
Başkan!

ayla1kublay1@gmail.com

31 Mart Mahalli İdareler Seçimlerinde
Buca Belediye Başkanlığı’na CHP’li
Erhan Kılıç’ın yerine yine bir CHP’li
Başkan Görkem Duman seçildi. Genç

Başkan, seçim döneminde her
seferinde verdiği mesajlarda,
“Buca’yı birlikte ele ele
yöneteceğiz” demişti. Buca
Belediye Başkanı Görkem Duman,
koltuğa oturmasının ardından
daha 20 gün geçmesine rağmen,
önemli bir farkındalığa daha imza
attı. Başkan Duman öğle
yemeklerini belediye
yemekhanesinde personelle
birlikte yemeye başladı. Bu

durumu gören belediye çalışanları
olayı hoşnutlukla karşılarken, yeni
genç başkanlarını "bizden biri" olarak
tanımladı. 
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Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, "Güçlü Bornova" Vizyon Toplantısı'nda
hedeflerini sıraladı, “Yapılanları bozmadan yenilerini yapacağız” dedi

NİHAT
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Ömer 
Eşki

Aylin
Suphandağlı
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İZSU Genel Müdürü Ali Hıdır Köseoğlu’nun görevden ayrılmasının ardından
yerine atanan Gürkan Erdoğan görevi mütevazi bir törenle devraldı 

“Gece gündüz demeden 
İzmir için çalışacağız”

İzmir Büyükşehir Belediyesi İZSU Genel
Müdürlüğü’nü 2022 yılının Haziran ayından bu yana
sürdüren Ali Hıdır Köseoğlu’nun yerine, önceki
dönem yaklaşık 2,5 yıl boyunca İZSU Genel Müdür
Yardımcılığı görevini yürüten Gürkan Erdoğan
atandı. Görev süresi boyunca İzmir’e hizmet
etmenin ve uzman bir kadroyla çalışmanın
gururunu yaşadığını ifade eden Köseoğlu, “Yaklaşık
2 yıldır sürdürdüğüm İZSU Genel Müdürlüğü
görevim bugün itibariyle sona ermiştir. Görev
sürem boyunca İzmir’e en iyi şekilde hizmet etmeye
gayret ettik. İzmir’imiz için gece gündüz demeden
çalıştık. Sayın Erdoğan’ın da bizden sonra bu
bayrağı güzel yerlere taşıyacağına inanıyorum.
Birlikte çalıştığım tüm ekip arkadaşlarıma teşekkür
ediyorum” dedi.  

Geçmiş dönem yürüttüğü Genel Müdür
Yardımcılığı görevinin ardından kurumun genel
müdürü olarak İzmir’e hizmet etmeye devam
edecek olmaktan heyecan duyduğunu ifade eden
Gürkan Erdoğan ise sözlerine İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay’a teşekkürlerini
ileterek başladı. İZSU Genel Müdürlüğü’nün yeni
dönemde de dinamik yapısı ve ilerici vizyonuyla
kente değer katmaya ve vatandaşlara en iyi şekilde
hizmet etmeye devam edeceğini belirten Erdoğan;
“Bir İzmirli olarak bu kenti çok iyi tanıyorum.
Uzman kadromuz ile birlikte çıtamızı her geçen gün
ileriye taşıyarak, gece gündüz demeden çalışarak
İzmir’e layık olmaya gayret edeceğiz. 2 yıllık süreç
boyunca İZSU Genel Müdürlüğü görevini yürüten
Ali Hıdır Köseoğlu’na, kurumumuza ve kentimize
yapmış olduğu hizmetlerden ve katkılardan dolayı
huzurlarınızda teşekkür ediyorum ve bundan
sonraki çalışma hayatında da başarılar diliyorum”

diye konuştu. Erdoğan’ın
özgeçmişi: Gürkan Erdoğan,
1982 yılında İzmir’de doğdu. İlk,
orta, lise ve üniversite eğitimini
İzmir’de tamamladı. 2006 yılında
Ege Üniversitesi İnşaat
Mühendisliği lisans eğitimini
tamamlayarak mezun oldu. 2012
yılında Ege Üniversitesi’nde planlama
alanında yaptığı çalışmalarla master derecesi
alarak İnşaat Yüksek Mühendisi oldu. İş hayatına
2006-2009 yılları arasında özel sektörde ve İnşaat
Mühendisleri Odası’nda çalışarak başladı. 2009
yılında Karayolları 2. Bölge Müdürlüğü’nde İnşaat

Mühendisi olarak göreve
aldı. Ege Bölgesi’nde
birçok projede sorumlu
mühendis olarak görev

yaptı. 2019 yılı Temmuz
ayında İZSU Yatırım ve

İnşaat Dairesi Başkanı olarak
göreve başladı. 2020 yılı Ekim ayı

itibariyle İZSU Genel Müdür
Yardımcısı olarak görevlendirildi. 2020-

2023 yılları arasında bu görevi sürdürdü. Erdoğan,
2016-2020 yılları arasında İnşaat Mühendisleri
Odası İzmir Şubesi Başkanlığı görevini yürüttü.
(Haber Müdürü)

Konak Belediyesi ile
Belediye-İş (Türkiye
Belediyeler ve Genel
Hizmetler İşçileri
Sendikası) arasında
yapılan toplu iş
sözleşmesi, düzenlenen
imza töreniyle
gerçekleşti. Başkanlık
makamında yapılan
törende Konak Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, Belediye-İş
Sendikası İzmir 4 No’lu
Şube Başkanı Ayhan
Doğan ve belediyenin
kadrolu 30 işçisi yer aldı.
İki yıl geçerli olacak
sözleşme kapsamında
belediye işçileri,
maaşlarda yapılan iyileştirmenin yanında sosyal
yardımlarda da yüzde 140 civarında zam aldı.
Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu,
yan yana, omuz omuza çalışarak Konak’ta
başarı hikayesi yazacaklarını ifade ettiği
konuşmasında sözleşmenin hayırlı olmasını
temenni ederek şunları söyledi:

“Hep söylediğim bir şey var, aday adayıyken
de adayken de şimdi de… Bu bir ekip işi.
Belediye başarısı, becerisi bir ekip işi. Tek
başına, bir belediye başkanı asla bir hikaye
yazamaz. Bir kahramanlık hikayesi de ortaya
koyamaz. Biz, bütün çalışanlarımızla aynı amaç
için yola çıkarsak, halkına hizmet eden, güler
yüzlü, insanları mutlu eden, Konak’takileri
mutlu eden bir çalışma anlayışını benimsersek,
birlikte çalışırsak başarı gelir. Dolayısıyla sizin
mutluluğunuz benim için çok önemli. Benim de

sizden istediğim, bu çıktığımız yolda, bu beş yıl
boyunca yanımda olmanız. Emeğinizle,
gücünüzle, desteğinizle; yapacağımız
projelerde, hizmetlerde beni desteklemeniz.”
Belediye-İş Sendikası İzmir 4 No’lu Şube
Başkanı Ayhan Doğan da İzmir’de en iyi
sözleşmeyi yaptıklarının altını çizerek, “Nilüfer
Başkanımız adaylığı sürecinde, belediye
başkanı olarak ilk yapacağım şey işçinin,
emekçinin alın terini son kuruşuna kadar
ödemek, demişti. Bunu da bize, bu toplu
sözleşmede gösterdi. Konak işçisi İzmir’de
yapılan en iyi sözleşmeyi imzaladı. Emek en
yüce değerdir diyen Nilüfer Başkanımıza,
emeğe olan saygısından ötürü teşekkür
ediyorum. Toplu sözleşmenin hem
belediyemize hem işçi arkadaşlarımıza hayırlı
olmasını diliyorum” dedi. (Haber Merkezi)

Torbalı’da bu pazar 
gökyüzü rengarenk

Konak’ta işçinin yüzünü 
güldüren toplu sözleşme 

Torbalı Belediyesi, 23 Nisan Ulusal
Egemenlik ve Çocuk Bayramı etkinlikleri
kapsamında  Pazar günü Uçurtma Şenliği
düzenleyecek. Torbalı ile özdeşleşen ve bu
yıl 16’ncısı düzenlenecek olan Uçurtma
Şenliği, Özbey Deve Güreşi Alanı’nda
gerçekleşecek. Saat 10.00’da başlayacak
olan uçurtma şenliğinde eğlenceli oyunlar,
müzik ve gösteriler, sürpriz hediyeler ve
ikramlar da olacak. Çeşitli kategorilerde
yapılacak olan uçurtma yarışmaları da güne
ayrıca renk katacak. Düzenlenen
yarışmalarda dereceye girenlere ise ödülleri
takdim edilecek. Yoğun katılımın olması
beklenen Uçurtma Şenliği’ne Torbalı
Belediyesi saat 09:00’dan itibaren Torbalı
Meydanı’ndan servis kaldıracak. Tüm
çocukları ve ailelerini Pazar günü
gerçekleşecek olan Uçurtma Şenliği’ne davet
eden Torbalı Belediye Başkanı Övünç Demir
“İlçemiz için geleneksel hale gelen Uçurtma
Şenliği’mizin bu yıl 16.’sını düzenliyoruz.
Şenliğimiz kapsamında eğlenceli oyunlar,
müzik ve gösteriler, sürpriz hediyeler ve
ikramlarımız olacaktır. Pazar günü
gökyüzünü rengarenk yapacak olan
şenliğimize çocuklarımız başta olmak üzere
herkesi bekliyoruz” ifadelerini kullandı.

23 Nisan coşkusu
parklarda devam

500 bin adet fide 
halka dağıtıldı
Bornova Belediyesi atalık tohumları
geleceğe taşımak için çalışmalarını
arttırarak sürdürüyor. Kayadibi
Mahallesi’nde oluşturulan Yerel Tohum
Bahçesi’nde iki çeşit domates, dört çeşit
biber ve patlıcan olmak üzere toplam 500
bin fide dağıtılmak üzere hazırlandı. Bu
fidelerin 100 bini Bornovalılara Merkez
Pazaryeri’nin üst katında dağıtıldı.
Başkan Ömer Eşki, başta Bornova Kınalı
Bamyası ve Bornova Misket Üzümü
olmak üzere Bornova’ya değer katan
bütün tarımsal ürünlerin
yaygınlaştırılması ve tanıtılması için
çalışacaklarını söyledi.

Edremit’te parklara
bahar bakımı yapıldı
Edremit Belediyesi, ilkbaharın gelmesiyle
birlikte kent genelindeki park ve yeşil
alanlarda bakım çalışmalarına hız verdi.
Park ve Bahçeler Müdürlüğü ekipleri,
Faruk Serpil Parkı'nda yabani ot
temizleme ve çim biçme çalışmalarına
başladı. Yapılan bakım çalışmalarının
kentin yaşam kalitesini artırmak ve
vatandaşlara daha iyi bir çevre sunmak
için önemli olduğunu belirten Park ve
Bahçeler ekipleri daha temiz ve düzenli
bir çevre oluşturarak vatandaşların
parklardan daha fazla faydalanmasını
sağlamak için çalışmalar aralıksız
sürdüğünü ifade ettiler.

Spora ve sporcuya yaptığı yatırımla katıldığı
müsabakalarda yüzlerce derece alarak fark yaratan
Bayraklı Belediyesi, başarılarına yenilerini ekledi. Bu
kapsamda düzenlenen Yıldızlar İl Birinciliği Tekvando
Müsabakası ve İller Arası Kick Boks Şampiyona’sında
toplam 7 derece kazanan Bayraklılı sporcular, ilçenin
gururu oldu. Çiğli Spor Salonu’ nda gerçekleştirilen
“Yıldızlar İl Birinciliği Tekvando Müsabakası” ve İzmir
Afet Evleri Spor Salonu’nda düzenlenen “İller arası Kick
Boks Şampiyonası”na katılan Bayraklı Belediyesi
sporcuları başarılarıyla müsabakalara damga vurdu.
Bayraklılı sporcular kazandıkları 5 madalya ile yıldızlaştı.
330 sporcunun katıldığı “Yıldızlar İl Birinciliği Tekvando
Müsabakası”nda  Bayraklı Belediyesi sporcuları toplam
5 madalya kazanarak yarışmaların yıldızı oldu. Feyzasu
Sarıkaya birinci, Ege Kovanlık ve İsmail Yahya Topaloğlu
ikinci, Kerim Söylemez ve Yaren Toktor ise üçüncü oldu.

İzmir Afet Evleri Spor Salonu’nda yapılan 8 ilden 240
sporcunun katıldığı “İller arası Kick Boks
Şampiyonası”na 2 sporcu ile katılan Bayraklı Belediyesi
Spor Klubü Kick Boks Takımı’nda yer alan Nehir Yaman
Genç “Bayan K-1 Stil” kategorisinde ikinci olurken,
Serap Ceylan ise “Full Contact” kategorisinde
üçüncülüğü elde etti. Bayraklılı sporcuların başarılarıyla
gurur duyduklarını belirten Bayraklı Belediye Başkanı
İrfan Önal, “Bayraklı’da gençlerimize ayrı bir önem
veriyoruz. Onların her alanda başarılı olabilmesi için
eğitimden spora, kültür sanattan gençlik projelerine
kadar her alanda yanlarında olmayı sürdüreceğiz. Biz
elimizden geleni yaparken inanıyoruz ki onlar da
başarılarını her geçen gün daha da büyütecek. Bu
kapsamda son müsabakalarda ilçemizi gururlandıran
sporcularımızı tebrik ediyor, tüm sporcularımıza
başarılar diliyorum” dedi. (Haber Merkezi)

Konak Belediyesi, Ulu Önder Mustafa
Kemal Atatürk’ün çocuklara armağan
ettiği 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve
Çocuk Bayramı'nı hafta boyunca ilçenin
çeşitli mahallerinde kutlanmaya devam
ediyor. Spor İşleri Müdürlüğü ile Kültür
ve Sosyal İşler Müdürlüğü iş birliğinde
bu yıl da çocuklar için birbirinden renkli
ve eğlenceli etkinlikler hazırlandı.
Mahallelerde düzenlenen 23 Nisan
Şenliği'nin ilki Ege Mahallesi Parkı’nda
gerçekleştirildi. Miniklerin bayramını
kutlamaya gelen Konak Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu’nun yanı
sıra şenliğe muhtarlar, meclis üyeleri ve
mahalle sakinleri katıldı. 
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BAYRAKLI FARKINI YİNE GÖSTERDİ!
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Her işin bir ahlakı vardırHer işin bir ahlakı vardırHer işin bir ahlakı vardırHer işin bir ahlakı vardırHer işin bir ahlakı vardırHer işin bir ahlakı vardır
Bu hayatta her birimiz farklı iş ve

görevlerle iştigal etmekteyiz. Kimimiz
memur, kimimiz amiriz; kimimiz işçi,
kimimiz işvereniz. Allah katında bizi
değerli kılan, ne mesleğimizdir ne de
konumumuzdur. Bizi değerli kılan;
imanımız ve ibadetlerimizdir. Sorumluluk
bilincine sahip güzel ahlaklı bir kişi
olmamızdır.

Yüce Rabbimiz Kur’an-ı Kerim’de
şöyle buyurmaktadır: “Allah, hanginizin
işini daha güzel yapacağını sınamak için
ölümü de hayatı da yaratandır…”  Ayet-i
kerimede ifade edildiği üzere, müminde
bulunması gereken hasletlerden biri de
işini en güzel şekilde yapmasıdır. Zira
İslam’ın bize öğrettiği bir iş ahlakı vardır.
Bu ahlakın özünde doğruluk ve
dürüstlük, güven ve sadakat, helal ve
haram duyarlılığı vardır. Bu ahlakın
özünde hak etmediğini almamak, kul ve
kamu hakkına riayet etmek vardır. Bu
ahlakın özünde ülkemizi her alanda daha
güçlü kılmak, milletimizin huzuruna,
mutluluk ve refahına katkı sunmak
vardır. Bu ahlakın özünde ilmi, bilim ve
teknolojiyi insanlığın hayrına kullanmak,
adalet ve iyiliği hâkim kılmak, zulüm ve
kötülüğe engel olmak vardır.

Peygamber Efendimiz (s.a.s) bir
hadislerinde “Allah Teâlâ, işinizi en güzel
şekilde yapmanızdan hoşnut olur.”
buyurmaktadır. Bu hadis-i şerife
gönülden bağlı kalmalı, işimizin hakkını
vermek için çaba göstermeliyiz. Helal
rızık kazanmak için emek sarf etmeliyiz.
Alın terini kutsal bilmeliyiz. İşimizi, bize
verilmiş bir emanet olarak görmeliyiz.
Rızkımızı kazandığımız işyerinin eşya ve
malzemelerine zarar vermemeliyiz.
İşyerinin imkânlarını şahsi
menfaatlerimiz için kullanmamalıyız.

Yüce dinimiz İslam’da sadece işin ve
işçinin değil, işverenin de bir ahlakı
vardır. Sevgili Peygamberimiz (s.a.s),

“İşçiye, ücretini teri kurumadan önce
verin.”  buyurmaktadır. Eğer işveren isek
bu hadisi kendimize şiar edinip işçinin
ücretini tam ve vaktinde ödemeliyiz. Onu
sosyal güvenceden mahrum
bırakmamalıyız. İş güvenliğine hassasiyet
göstermeli, işçinin sağlığını kendi
sağlığımız bilmeliyiz. İşçinin canına zarar
verecek her türlü tutum ve davranıştan
sakınmalıyız. Ona dinlenme ve
ibadetlerini yerine getirme fırsatı
sağlamalıyız.

İslam’a göre kamuda görev yapmanın
da bir ahlakı vardır. Her şeyden önce
kamu hakkının topyekûn bir milletin
hakkı olduğunu bilmeliyiz. İster memur
isterse amir olalım, görev ve
sorumluluğumuzu hakkıyla yerine
getirmeliyiz. Devletimize sadakatle bağlı
kalmalı, milletimize nezaket ve güler
yüzle hizmet etmeliyiz. Adaleti titizlikle
ayakta tutmalı, doğruluktan, iyilikten,
hak ve hakikatten ayrılmamalıyız. Yüce
Rabbimizin,  “Kim emanete, devlet
malına hıyanet ederse, kıyamet günü,
hainlik ettiği şeyin günahı boynuna asılı
olarak gelir.”  uyarısını asla
unutmamalıyız.

Yaptıklarımızın hesabını vereceğimiz
ve karşılığını eksiksiz göreceğimiz ebedi
bir ahiret hayatı var. Öyleyse iş ve çalışma
hayatımızda hesap verilebilir adımlar
atalım. Ne aldatan ne de aldatılan olalım.
Helalinden kazanalım, helale harcayalım.
Kul ve kamu hakkından sakınalım.
Boğazımızdan haram bir lokmanın
geçmemesine özen gösterelim.
Unutmayalım ki, kendimiz ve ailemizin
ihtiyaçlarını helal ve meşru yollardan
temin etmek için çalışıp çaba göstermek
de ibadettir.

Hutbemi Yüce Rabbimizin şu
müjdesiyle bitiriyorum: “İman edip
dünya ve ahiret için yararlı işler yapanlar
bilsinler ki biz, güzel iş yapanların ecrini
asla zayi etmeyiz.” 

Herşeyi bilmek iyi mi?Herşeyi bilmek iyi mi?Herşeyi bilmek iyi mi?Herşeyi bilmek iyi mi?Herşeyi bilmek iyi mi?
Adamın biri Musa

Aleyhisselâm’a:
-Ya Musa, ben bütün

hayvanların dilinden anlamak
istiyorum. Tur’u Sina’ya gittiğin
zaman Allah’tan iste de benim
duamı kabul etsin, diyordu.

Musa Peygamber:
-Her şeyi bilmek iyi olmaz.

Senin hayvanların dilinden
anlamaman daha iyidir. Bu
sevdadan vazgeç, dediyse de,
adam illâ öğrenmek istiyordu.

Bir gün Musa Aleyhisselâm
Tur’a çıktığı zaman Cenab-ı
Allah Musa Aleyhisselâm’a:

"-Ya Musa! O kulumun
duasını kabul ettim, bundan
sonra bütün hayvanların
dilinden anlayacak. Yalnız her
şeye ehemmiyet vermesin, sonra
onun için iyi olmaz"
buyurmuştu.

Musa Aleyhisselâm, Tur’u
Sina’dan geldikten sonra
durumu bildirip her şeyle fazla
ilgilenmemesini söyledi.
Kendisine selâhiyet verilen
adam, akşam ahıra hayvanlarını
yemlemeye girmişti. Orada
eşekle öküzün konuşmalarına
şâhid oldu.

Onlar aralarında şöyle
konuşuyorlardı, öküz:

-Yahu eşek kardeş, senin işin
ne iyi, bana yazın rahat yok,
kışın rahat yok. Sabah olacak
çifte koşacaklar, ama sense
akşama kadar rahat gezeceksin,
diyordu.

Eşeğin öküze nasihati şöyle
oldu:

-Bunlar hep senin
ahmaklığından… Sen sabah
olunca hasta numarası yaparsın,
akşamdan sahibimizin döktüğü
yemi bile yemezsin. O da

sabahleyin seni bu haliyle
görünce çifte koşmaktan
vazgeçer ve birkaç gün olsun
istirahat etmiş olursun, dedi.

Bu sözler öküzün hoşuna
gitmişti. Hakikaten yem yemedi
ve öyle aç karnına sabaha kadar
yattı. Eşek ise öküzün yemlerini
bile kendisi yemişti. Tabii
bunların bu konuşmalarını
sahibi duymuş ve gülerek
ahırdan çıkmıştı.

Sabah oldu, adam ahıra girdi
ki, öküz aç. Kalkması için birkaç
tekme vurdu ise de öküz
hastalanmıştı. Adam:

- Bu sefer de onun yerine
eşeği koşalım, diyerek aldı
tarlaya götürdü

Akşama kadar eşekle çift
sürdü. Eşeğin emdiği süt
burnundan gelmişti. Akşam eve
geldiği zaman öküz rahat rahat
geviş getiriyor kendi kendine
hakikaten bu iyi bir numara oldu
diyordu. Eşek bu işin

çekilemeyecek gibi olduğunu
görünce öküze başka yoldan akıl
verip kurtulmak istedi:

-Öküz kardeş, sen böyle
yatarsan sahibimiz seni satacak.
Bu gün tarlada beni gören
köylüler sordular. O da, zaten
tembel bir öküzdü, şimdi de
hasta oldu. Yarın kasaba
vereceğim, dedi. Eğer yarın’ da
böyle yaparsan kendini bıçağın
altında bil, diyerek sabahleyen
çifte gitmekten kurtuldu.

Adam bunların bu
konuşmalarını dinledikçe kendi
kendine gülüyor ve:

- Gördün mü ne kadar iyi bir
şeymiş hayvanların dilinden
anlamak, diyordu.

Ertesi sabah horozla köpeğin
konuşmalarına şahit oldu.
Horoz:

-Yarın efendinin, öküzü
ölecek. Sana müjdem var. İyi bir
ziyafet olacak senin için,
diyordu.

Adam bunu duyar duymaz
hemen pazara götürüp öküzünü
sattı ve zarardan kurtuldu.

İkinci gün oldu, köpek
horoza:

- Niye yalan söyledin? Hani
ziyafet? Adam öküzü sattı
kurtuldu, dediğinde, bu sefer
horoz:

-Hiç merak etme! Öküzü
sattı ama, yarın kölesi ölecek ve
onun hayrına mutlaka bir yemek
yedirirler. Sen de artıklarından
istifade etsen yeter, dedi.

Adam bunu da duymuştu.
Hemen pazara çıkarıp kölesini
de sattı. Köpek gene ziyafete
erişememişti. Horoza:

-Beni ne kandırıp
duruyorsun? diye çıkıştı. Horoz:

-Ben yalan söylemem…
Ziyafet var dediysem vardır.
Efendimiz öküz ve köleyi
satarak zarardan kurtuldu ama,
yarın kendisi ölecek, işte o
zaman ziyafetin büyüğü olacak,
dedi.

Adam horozdan bunları
duyunca etekleri tutuştu. Ne
yapacağını şaşırdı ve doğru
Hazreti Musa’nın huzuruna
çıkıp durumu anlattı:

-Hakikaten ben yarın ölecek
miyim? Bunun bir çaresi yok
mu? diye yalvarmaya başladı.
Musa Aleyhisselâm:

“Ben sana demedim mi?
Her şeye ehemmiyet
vermeyeceksin diye… Eğer sen
öküzü satmasaydın, o ölecek ve
belâ atlatılmış olacaktı. Ama
sen onları satmakla
başkalarının zarar etmesini
istedin. Kendi menfaatini
düşünüp başkalarını kendisi
gibi hesap etmeyenin hali
budur” dedi.

Günün Ayeti
Rahman ve Rahim olan

ALLAH'ın adı ile...
"Allâh ve melekleri

Peygamber'e çokça salât
ederler. Ey mü'minler! Siz de
O'na çokça salât getirin ve tam
bir teslimiyetle selâm verin."

Ahzâb Suresi: 56

Günün Hadisi
Ebû Zerr (Radıyallâhu Anh)

anlatıyor: "Resûlullah
(Aleyhissalâtu Vesselâm)
efendimiz buyurdular ki:
"Dünyada zâhidlik, helâl olanı
haram etmek veya malı ziyân
etmekle olmaz. Gerçek zâhidlik,
Allah´ın elinde olana, kendi
elinde olandan daha çok
güvenmen ve bir müsîbete
düştüğün zaman getireceği
sevabı sebebiyle, onun
devamına rağbet
göstermendir."

[Tirmizî, Zühd 29, (2341); İbnu
Mâce, Zühd 1, (4100).]

Günün Sözü
Bugünkü sıkıntılarınız, dün

yaptığınız işlerden kaynaklanır.
İbn-i Sina

Günün Duası
Allah’ım, Hz. Muhammed ve

âline salat eyle. Allahım, bizi
saadet, selâmet, Kur'ân ve iman
ehlinden eyle.
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Son zamanlarda yaşanan parasal sıkılaşma ve
ekonomik belirsizlikler, işletmelerin finansal
istikrar ve yönetim konularında kritik kararlar
almalarını zorunlu kılıyor. Parasal sıkılaşma
adımlarının arasında yer alan ve bankaların gerek
ticari gerek tüketici kredileri ile kredi bağlantılı
ürünlerine getirilen büyüme kısıtlamaları ve
yükselen Türk Lirası kredi faizleri, özellikle
ihracatçı sanayicilerin kredi tercihlerini gözden
geçirmelerine sebep oluyor. Bu durumda birçok
işletme, finansman maliyetlerinde optimizasyonu
sağlamak ve kendini yüksek faizden korumak
için alternatif arayarak döviz kredilerine
yöneliyor. Ancak Türkiye’nin içinde bulunduğu
ekonomik koşullar ve süregelen döviz
dalgalanmaları döviz kredisi kullanımlarıyla
beraber bazı riskleri de getiriyor.

Türk Lirası kredi faizlerinde yükseliş devam
ederken döviz kredisi maliyetlerinin neredeyse
bir önceki yıl ile aynı seviyede olması; döviz
kredisi tercih nedenlerinden biri olmaktadır.
Ülkemizde ve dünya genelinde uygulanmakta
olan siyasi ve ekonomik politikalar ile jeopolitik

gerginliklerden kaynaklı gelişmeler ise kurlarda
dalgalanmaların yaşanmasını kaçınılmaz
kılacaktır. Bu durum ihracatçıların kredi ödeme
dönemlerinde sorunlar yaratabilir, beklenmedik
maliyetlerle karşılaşmalarına neden olabilir ve
firmaların mali tablolarını olumsuz etkileyebilir.
Bu sebeple döviz cinsinden borçlanmanın uzun
vadeli etkileri göz önünde bulundurulmalıdır.
Ani ve büyük çaplı döviz kuru değişimleri,
firmaların nakit akışlarında beklenmedik
sapmalara sebep olacak ve finansal istikrarlarını
riske atacaktır.

Kredi portföyünde döviz kredisi ağırlığı fazla
olan işletmelerin öncelikle, döviz
dalgalanmalarına karşı korunma stratejileri
belirlemesi kritik bir önem taşımaktadır. Bu
stratejilerin en başında, etkili bir kur riski
yönetimi gelmektedir. Gerekli durumlarda
finansal danışmanlar eşliğinde belirlenecek bu
stratejiler, işletmelerin döviz pozisyonlarını
koruma altına almalarına katkı sağlayacaktır.
Bunun yanı sıra, işletmelerin özellikle dış
pazarlar ile olan anlaşmalarını çeşitli para
birimleri üzerinden düzenlemesi de önemlidir.
Böylece gelir ve gider arasındaki döviz riski
dengelenebilir. Ayrıca, işletmelerin nakit akış ve
likidite yönetiminde uzun vadeli planlamayı göz
önünde bulundurması da elzemdir. Bu sayede
ani döviz dalgalanmaları karşısında hazırlıklı
olacaklardır. 

Döviz kredileri tercih edilirken, faiz oranlarına
ek olarak mümkünse döviz kurunda sabitlenme
imkânı sunan ya da vade sonunda kurun
belirlenmesine olanak sağlayan kredilerin tercih
edilmesi, işletmelerin risklerini azaltacaktır.
Farklı finansman kaynaklarına yönelme, döviz
kredilerine olan bağımlılığı azaltmanın bir yolu
olup, özellikle yatırım sürecinde sağlanacak yurt
içi ve yurt dışı finansman kaynaklarını araştırmak

ve değerlendirmek avantaj
sağlayacaktır. Son olarak, işletmelerin
düzenli ekonomik analizler yapması ve
piyasadaki değişiklikleri yakından takip
etmesi gerekmektedir. Bu sayede, döviz
dalgalanmalarına hızlı bir şekilde uyum
sağlayacaklardır.

Türkiye’de ihracatçıların döviz kredi
tercihlerinin artması, sadece ekonomik
faktörlerle sınırlı değildir. Aynı
zamanda, uluslararası ticaretin
karmaşıklığı ve küresel ekonomik
dinamikler de bu tercihi
şekillendirmektedir. Döviz kredi
kullanımındaki artış, ekonomik ve
stratejik dinamiklerin bir yansımasıdır. Ancak, bu
tercihin uzun vadeli etkileri ve firmaların risk
yönetim stratejileri dikkatle incelenmelidir.
Türkiye'nin ekonomik geleceği ve ihracat
potansiyeli, bu tercihlerin başarıyla yönetilmesine
bağlı olacaktır.

Gelecek hafta verilerin açıklanacağı
takvimden önemli olanları aşağıda paylaşıyorum.
Ekonomik veri takvimi
29 Nisan 2024, Pazartesi Almanya TÜFE (Aylık-
Yıllık)
29 Nisan 2024, Pazartesi Euro Bölgesi Güven
Endeksleri
30 Nisan 2024, Salı Çin Genel/İmalat PMI
30 Nisan 2024, Salı Türkiye Dış Ticaret Dengesi
30 Nisan 2024, Salı Almanya İşsizlk Oranı
30 Nisan 2024, Salı Euro Bölgesi TÜFE (Öncü)
01 Mayıs 2024, Çarşamba İngiltere İmalat
Sektörü PMI
01 Mayıs 2024, Çarşamba ABD İmalat Sektörü
PMI
01 Mayıs 2024, Çarşamba ABD Faiz Oranı
02 Mayıs 2024, Perşembe Türkiye İmalat PMI
02 Mayıs 2024, Perşembe Almanya İmalat PMI

02 Mayıs 2024, Perşembe Euro Bölgesi İmalat
PMI
03 Mayıs 2024, Cuma Türkiye TÜFE (Aylık/
Yıllık)
03 Mayıs 2024, Cuma İngiltere Hizmet/Bileşik
PMI
03 Mayıs 2024, Cuma Çin Cari İşlemler Dengesi
03 Mayıs 2024, Cuma Euro Bölgesi İşsizlik Oranı
03 Mayıs 2024, Cuma ABD İşsizlik Oranı

Ekonomi ve finans sözlüğü
Dalgalı kur rejimi: Kurun büyük ölçüde

piyasadaki arz ve talep koşullarına göre
belirlendiği sistemdir. Döviz kurlarındaki aşırı
oynaklığı ve/veya piyasa temellerinden kopuk
hareketleri önlemek amacıyla merkez bankaları
döviz alımı/satımı yoluyla piyasaya seyrek olarak
ve sınırlı miktarlarda müdahale etme yöntemini
uygular (TCMB).

Forward: Sözleşme kapsamında yer alan bir
finansal varlığın (döviz, emtia, menkul kıymet,
altın vb.) bugünden belirlenen bir fiyat ve miktar
üzerinden vade tarihindeki alımı veya satımını
öngören sözleşmelerdir. Örneğin gelecekteki kur
dalgalanmalarının yaratacağı muhtemel kur
zararlarını önlemek amacı ile yapılır.

TOK SAVAŞER

FİNANSALPUSULA
HALE hale.tok@finansalpusula.com

Döviz
kredisine
talep neden
artıyor?

İzmir Kasaplar Odası, Kurban
Bayramı’na iki ay kala Büyükşehir
Belediyesi’ni ve ilçe belediyelerini
uyardı. Her yıl Kurban Bayramı
öncesinde kurulan hayvan
pazarlarının Türkiye'nin üçüncü
büyük kentine yakışmadığını
vurgulayan İzmir Kasaplar Odası
Başkanı Melih Şenkara,
Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay’dan şehrin makus
kaderini değiştirmesini istedi. 
‘HALK SAĞLIĞI ÖNEMLİ’

Kurban Bayramı’na yaklaşık iki
ay kaldığını hatırlatan İzmir
Kasaplar Odası Başkanı Melih
Şenkara, “16 Haziran 2024 Pazar
günü Kurban Bayramı başlayacak.
Sayılı haftalar var. İzmir
Büyükşehir Belediyesi Başkanı
Cemil Tugay göreve daha yeni
seçildi. Kendisi ve ekibinden
kentimizde kurulacak hayvan
pazarları konusunda titiz bir
çalışma yapmalarını talep
ediyoruz. Kurulacak pazarlara
binlerce küçük ve büyükbaş
hayvan getirilecek. Pazarlarda
yüzlerce üretici binlerce vatandaşı
ağırlayacak. Kesilecek
kurbanlıkların etlerini İzmir halkı
tüketecek. Kendisi de hekim olan
Başkan Cemil Tugay’ın halk
sağlığını direkt ilgilendirecek bu
konuda titiz davranmasını talep
ediyoruz. Belki bu yıl köklü bir
çözüm getiremeyebilirler ama
oluşabilecek tehlikeleri
önleyebilecek tedbirler alabilirler”
dedi. 
‘5 NOKTADA GEREKİYOR’

En az 5 noktada pazar
kurulması gerektiğini belirten
Başkan Şenkara, “Geçmişte
kentin boş alanlarında hayvan
pazarları kuruluyordu. Şehir
büyüdükçe hayvan pazarları
kentin çeperlerinde kurulmaya
devam ediyor. Yerleri zaman
içinde değişiyor. Besicimizin ve
halkımızın ihtiyaçlarını günün
şartlarına uygun şekilde
karşılayacak pazarlar
kurulmalıdır. Pazar yerlerinde
görev yapacak besiciler ve
personelin insani gereksinimleri
var. Bunları karşılayacak tesisler
olmalı. Hayvan getirecek veya
götürecek araçların indir-bindir
yapabileceği düzenek olmalı.
Nakliyecilerin bekleme alanı
olmalı. Vatandaşlar pazara kolay
ulaşabilmeli. Gerek toplu ulaşım

gerekse kendi araçlarıyla
ulaşabilmeliler. Bir park alanı
oluşturulmalı. Kantin, kafeterya,
lokanta, tuvaletler bu alanlarda
olmalı. Tüm ihtiyaçları dikkate
alarak İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nden iki yıl kadar önce
talepte bulunmuştuk. Önce
ilgilenir gibi oldular. Sonra ne
hikmetse rafa kalktı. Kentimizde 4
buçuk milyon kişi yaşıyor. Bu
şehre bir iki değil beş adet
modern hayvan pazarı gerekiyor.
Biri Karşıyaka-Çiğli tarafına, bir
diğeri Bornova’nın Manisa
çıkışına doğru. Yoğun nüfusa
sahip Buca ve çevresinde mutlaka
olmalı. Güzelbahçe-Urla tarafında
bir tane olmalı. Bizimle iş birliği
yaparak bir çalışma yürütürlerse
halkımıza doğru bir hizmet
üretilir” ifadelerini kullandı.   
ŞEHİR EFSANELERİ

Kurbanlıklar konusunda
spekülasyonlara gerek olmadığını
belirten İzmir Kasaplar Odası

Başkanı Melih Şenkara, “Şu anki
alım gücüyle İzmir’de kaç ailenin
kurban keseceğini bilen var mı?
Kurbanlık alımı için Ege’nin hangi
ilinde İzmir’e kaç kişinin
geleceğini bilen var mı?
Kentimize, tatil maksatlı ya da
ailesinin yanına gelip de kaç kişi
kurban kesecek? Şehrimize hangi
il ve ilçelerden ne kadar kurbanlık
hayvan gelecek? Bu sorular daha
fazla artırılabilir. Bunları
bilmeden kimi kurbanlık yetmez
diyor kimi de kurbanlıklar elde
kalır diyor. Arz ve talebin bir
envanteri var mı? Yok. Bu
ortamda kimi fiyatlar katlanır kimi
fiyatlar düşer diyor. Biz hepsine
saygı duyuyoruz ama boş yere
spekülasyon yapmaya gerek yok.
Vatandaş şu anda fiyatların daha

da fazla yükselmesine karşın
kurbanlık bağlantısı kurmak
istiyor. Besici de yılların bilgi ve
sermaye birikimiyle yetiştirdiği
kurbanlıkları yok parasına elinden
çıkarmak istemiyor. İki ay
sonrasına fiyatlar değişebilir. Bu
yüksek enflasyon ortamında hiçbir
ürünün fiyat garantisi yok.
Küçükbaş kurbanlıkların fiyatı
ortalama bir asgari ücret civarında
olur. Büyükbaş kurbanlıkların
fiyatı kilogramlarıyla oluşuyor.
Büyükbaş karkas fiyatı şu anda
450 lira civarında. Ortalaması
bugün itibarıyla 100-110 bin lira
civarındadır büyükbaş
kurbanlıkların. Ama iki ay sonra
fiyatlar nerelere varır? Onu
zaman gösterecek” şeklinde
konuştu.

Bayram öncesi olası spekülasyonlara karşı vatandaşı uyaran İzmir Kasaplar Odası
kurban pazarlarının halk sağlığını tehdit etmemesi yönünde yerel yönetimlere çağrı yaptı

Besici devatandaşda
mağdurolmasındiye…

‘İthalatçı stoğa 
sipariş vermiyor’

Ege Deri ve Deri Mamulleri
İhracatçıları Birliği Yönetim Kurulu
Başkanı Erkan Zandar, dünya genelinde
deri ve deri mamulleri ürünlerine talep
olmadığının altını çizdi. Zandar,
“İthalatçılarda da para bitti, sipariş
veren, fiyat teklifi soran kalmadı.
Bedavaya versekte alan yok” diyerek
deri ve deri mamulleri ihracatının içinde
bulunduğu durumu özetledi.  “Kimse
sermayesini ürüne bağlamak istemiyor”
diye konuşan Zandar, “Pandemi
sonrasında ithalatçılar bizlere normalin
üzerinde sipariş verdi. Küresel
ekonomideki resesyon nedeniyle talep
düştüğü için stoklarını eritemediler.
İthalatçılar artık stok maliyetine
katlanmak istemiyor, talep olmadığı ve
finansman bulamadıkları için yeni
sipariş vermiyorlar. Bu da ihracat
gerçekleşmelerinde kendini gösteriyor”
değerlendirmesinde bulundu. 
(Haber Merkezi)

Sanayici bir dönem
daha ‘Zorlu’ dedi

Egetelgraf.com’dan 
Memduh Güney’in haberi

Ege Sanayicileri ve İş İnsanları
Derneği (ESİAD) 25. Olağan Genel Kurul
Toplantısı’nda Başkan Sibel Zorlu güven
tazeledi. Gerçekleştirilen yönetim
kurulu seçimi sonrası teşekkür eden
Başkan Zorlu, “Bu dönemde
genişlemeye devam ederken dünyanın
ve ülkemizin içinden geçtiği sınamalar
ve fırsatlar konusunda derinleşmeye
önem vereceğiz” dedi. Zorlu, “Temel
hedefimiz, İzmir ve Bölgemizde
teknoloji odaklı ve sıfır karbon
yörüngesindeki katma değerli üretime
geçilmesi yolunda katkı koyabilmek
olacak. Dernek yönetiminde bayrağı
devralan üyelerimizle birlikte, ESİAD’ın
misyonunu yerine getirmekten onur
duyacağız” ifadelerini kullandı. ESİAD
Yüksek İstişare Komisyon Başkanı Sıtkı
Şükürer de TÜİK ve ENAG’ın açıkladığı
enflasyon oranlarında yüksek farklar
olduğunu, fırsatçıların bu durumdan
istifade ettiğini söyledi. 

Sibel
Zorlu

Melih
Şenkara

MEMDUH
GÜNEY 

NİHAT
AK

ÖZELÖZEL
HABERHABER
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Ege Üniversitesi Öğrenci
Dekanı Doç. Dr. Gizem Engin,
“68 yıl önce inanç, azim ve
kararlılık ilkeleri ile bilim
fidanlarını yetiştirmek üzere yola
çıkan Ege Üniversitesi
günümüzde özünde insan,
hedefinde bilim,  huzurlu
üniversite, kaliteli eğitim, aydınlık
gelecek felsefesiyle rektörümüzle
yoluna devam etmektedir. Bugün
60 bin yurt içinden 3 bin yurt dışından toplam 63 bin
öğrencisi, 400 bin nitelikli mezunu ile dünyanın dört bir
yanına uzanan Ege Üniversitesi Rektör hocamızın

önderliğinde eğiten, araştıran,
paydaşları ile her geçen gün daha
da büyüyen, ortak akılla yönetilen
huzurlu ve güvenli bir bilim
yuvasına dönüşmüştür” dedi.
Engin, “Temel amacımız; Ege
Üniversitesi’nde öğrenim gören
tüm öğrencilerimizin başarılı ve
vizyon sahibi bireyler olarak
yetişmeleri ve Ege
Üniversitesi’nden mezun

olmaktan gurur duymalarını sağlamaktır. Bunun yanı
sıra öğrenci odaklı bir üniversite olma çalışmalarını
destekliyoruz” diye konuştu. (Haber Merkezi)

Kaşkaloğlu Göz Hastanesi Başhekimi Op. Dr.
Bilgehan Sezgin Asena, gözlerin yaz aylarında
güneşin zararlı ışınlarından en fazla etkilenen
organ olduğunu söyledi. Yaz aylarında
dünyamıza ulaşan ultraviyole ışın miktarının
kış mevsimine oranla 3 kat daha fazla
olduğunu belirten Asena, güneş gözlüğü
seçimi, havuz ve denizlerde gözlerin
korunmasının bu dönemde çok fazla önem
kazandığına dikkat çekti. Her yaştan insanın
yaz tatilinde denizin yanı sıra; havuzları da
tercih ettiğini kaydeden Op. Dr. Bilgehan
Sezgin Asena, hijyen kurallarına uyulmayan
yerlerde göz rahatsızlıklarının ortaya
çıkabileceğini dile getirdi. (Haber Merkezi)

Güneş ışığından 
gözlerinizi koruyun

Hayat Boyu Öğrenme Genel Müdürlüğü
koordinesinde, 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk
Bayramı dolayısı ile başlatılan proje kapsamında,
‘Minik Eller Büyük Hayaller’ temalı etkinliklerde
çocuklar eğlenirken öğreniyor. 22-26 Nisan
haftasında gerçekleşen etkinliklerde matematikten
kodlamaya, kültür-sanattan eğitime birçok alanda
sunulan etkinliklerle çocuklar hoşça vakit geçiriyor.
23 Nisan Çocuk Şenliği etkinlikleri kapsamında;
hafta boyunca İzmir’deki halk eğitimi merkezlerince;
akıl zekâ oyunları, bilim, sanat, seramik, ebru, çini,
resim, mutfak atölyesi, geleneksel sanatlar ve
kültürel mirasın tanıtılması, fotoğraf sergisi, ağaç
dikimi ve spor faaliyetleri gibi birbirinden farklı
etkinlikler düzenleniyor. (Haber Merkezi)

‘Minik Eller Büyük 
Hayaller’ Projesi...

Tedaviyle her 4 hastadan 
birinde ‘tümör’ kayboluyor!
En yaygın görülen 3 kanser türünden biri olan rektum kanseri, dünya genelinde
her yıl bir milyon, ülkemizde ise 6 bin kişi bu amansız hastalığa yakalanıyor

Günümüzde rektum
kanserinin erken yaşlarda
görülme sıklığı da giderek
artıyor. Öyle ki her 10
rektum
kanserinden biri
50 yaş
öncesinde
görülüyor.
Aşırı kilo,
hayvansal
besinlerin
fazla
tüketimi,
hareketsizlik
ve sigara
kullanımı gibi
var olan risk
faktörlerinin her
geçen gün arttığı göz
önüne alındığında rektum
kanserinin daha erken yaşlarda
görülme sıklığının artacağı
öngörülüyor. Güzel
haber ise tıp
dünyasının,
rektum
kanserinin tanı
ve tedavisi
üzerine yaptığı
çalışmalarla
hastaların
yüzünü
güldüren dev
adımlara imza
atması. Genel
cerrahi uzmanı Prof.
Dr. Erman Aytaç, erken tanı için
risk faktörü olmasa bile herkesin
45 yaşında mutlaka kolonoskopi
yaptırması gerektiğine dikkat
çekti. Genetik risk faktörleri
varsa tarama yaşının 15’e kadar
düşebileceğini belirten Prof. Dr.

Erman Aytaç,  “Rektum
kanserinin en sık nedeni olan

polipler belirli bir zaman
aralığında kanserleşir. Polip
fazında iken belirgin bir semptom
olmayabilir, bu nedenle tarama
yapılması çok önemlidir.

Günümüzde neredeyse tüm
kolon polipleri kolonoskopik
olarak çıkarılabilmektedir”
dedi.

TAM ŞİFA
Rektum kanseri erken

teşhis  ve tedavi edildiğinde tam
şifa sağlanabilen bir kanser türü.
Aytaç, rektum kanserinde
hastalık uzak organlara
sıçramamış ise genellikle ilk
seçenek olarak cerrahi tedaviye
başvurulduğunu belirterek,
“Ancak metastaz yapmayan
hastalarda da bazı kemoterapiler
veya özellikle ilaçlar
kullanılabilmektedir. Metastaz

varlığında tıkanıklık, kanama ya
da perforasyon gibi bir durum
yok ise sıklıkla kemoterapi ilk
tedavi tercihi olmaktadır” diye
konuştu.  

AMELİYAT ŞANSI
Günümüzde  rektum

kanserinin tedavisinde
son derece önemli
gelişmeler yaşandığına
işaret eden genel
cerrahi uzmanı Prof.
Dr. Erman Aytaç,
“Örneğin eskiden ileri
evrede tespit edildiği için
ameliyat olamaz denilen
uzak metastazlı hastalarda
uygulanan yeni ilaç protokolleri
ile tümör küçültülerek ameliyat
olabilecek hale getirilmektedir”
dedi. Cerrahi yöntemde son
yıllarda ‘minimal invazif’ cerrahi
olarak adlandırılan robotik ya da
laparoskopik yöntemlerin

kullanıldığını vurgulayan Genel
Cerrahi Uzmanı Prof. Dr. Erman
Aytaç, “Her iki yöntem açık
cerrahiye göre hızlı iyileşme,

ameliyat sonrasında daha az
ağrı ve hızlı bir şekilde

normal hayata dönme
avantajı sunmaktadır.
Ayrıca robotik
cerrahi ameliyat
sırasında sunduğu
iyi görüş ve
manevra becerisi ile
cerrah için çok daha

konforlu ve başarı
şansı yüksek bir ortam

sağlamaktadır” bilgisini
verdi. Tıbbi onkoloji

uzmanı Prof. Dr. Leyla Özer de
son yıllarda kanser tedavisinde
çığır açan gelişmeler sayesinde
rektum kanserinin daha iyi
kontrol altına alınabildiğini
vurguladı.  
(Haber Merkezi)
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Lipödem, yağ birikimine bağlı her iki
bacakta simetrik kalınlaşmadır.
Lipodem, sanıldığının aksine seyrek

görülmez, ancak sıklıkla lenfödemle karıştırılır.
Lenfödem, kol ve bacakların şişmesi ile
kendini belli eden fil hastalığı (lenfödem),
bağışıklık sisteminin bir parçası olan lenf
bezlerinde oluşan tıkanmalara bağlı olarak
ortaya çıkar. Hücreler arası boşlukları
dolduran sıvının miktar olarak dengede
kalabilmesi için sürekli olarak süzülmesi ve
kan dolaşımına karışması gerekir. Lipödem,
cilt altı  yağ birikimine bağlı gelişir. Her iki
bacağı birden tutar ve bacaklar kalınlaşmaya
başlar.  Tutulum tipik olarak kalçalardan ayak
bileklerine doğru ilerler; ayaklar ya daha az
tutulur ya da tamamen sağlam kalır. Lipödem
hemen her zaman kadınlarda görülür, tipik
olarak ergenlikten sonra aniden belirir ve
yavaş ilerler. Bu durum lenfödeme klinik
olarak benzerlik gösterir ve sıklıkla bu şekilde
yanlış tanı alır.  Öte yandan, lipodemin aksine
lenfödemdeki şişlik, deride ve cilt altı yağ
dokusunda lenfatik damarlardaki bozukluk
nedeniyle proteinden zengin  sıvı birikimine
bağlıdır. Lipödem hastalığı, en çok kadınlarda
görülürken erkeklerde neredeyse hiç meydana
gelmemektedir yani tipik olarak bir kadın
hastalığıdır. Bu hastalar genellikle kendilerini
şişman ve fazla kilolu olarak görmektedir.
Çünkü çoğu kadın bu durumun fazla
kilolarından kaynaklandığını düşünerek
hastalığının farkında olmamakta ve kilo
vererek bacaklarını inceltebileceklerini
düşünmektedir. Ancak hastaların kilo vermesi
ile gövdedeki yağ miktarı azalsa da
bacaklardaki şişliklerde azalma
görülmemektedir. Bacaklarda oluşan bu
şişlikler kişilerde sızlama tipi ağrılara yol
açmakta olup özellikle ağırlık nedeniyle eklem
hareketlerinde kısıtlanmaya ve yürümekte
zorlanmaya neden olmaktadır. Yürüyüş ve
egzersiz yapma sırasında yaşanan zorluklar ise
hastanın kilo almasına sebep olarak hastalığın
şiddetini arttırmaktadır.

Venöz yetmezlik, toplardamarların bir
diğer adıyla venlerin (genelde bacaklardaki)
kanı kalbe geri taşıma görevini yerine
getirememesidir. Bu durumda kirli kan
vücuttan kalbe doğru yeterince iyi bir şekilde
pompalanmaz ve temizlenmeyerek vücutta
belli yerlerde (bacaklar gibi) birikir. Venöz
yetmezlik tedavi edilebilir ve tedavi, bacakların
kan akışını arttırmayı amaçlar. 

VENÖZ YETMEZLİK
Venöz yetmezliğe sebep olacak pek çok

durum vardır, başlıca nedenler şöyle
sıralanabilir:

• Varisler: Venöz yetmezliğin en yaygın
nedenlerinden biri varislerdir. Varisler,
bacaklardaki damarlarda genişlemeler ve
şişlikler olarak ortaya çıkar. Bu durum,
venlerin düzgün bir şekilde kanı kalbe
taşımasını engelleyebilir.

• Derin Ven Trombozu (DVT): DVT,
bacaklardaki derin venlerde kan pıhtısı
oluşması durumudur. Bu pıhtılar, venlerin
tıkanmasına ve kan akışının engellenmesine
neden olabilir, böylece venöz yetmezliğe yol
açabilir.

• Hormonal Değişiklikler: Hamilelik,
doğum kontrol hapları gibi hormonal
değişiklikler, venöz yetmezliği tetikleyebilir.

• İlerleyen Yaş: Yaş ilerledikçe, venöz
yetmezlik riski artar çünkü venler elastikiyetini
• Obezite: Obezite, bacaklardaki venler
üzerinde ekstra baskı oluşturabilir ve venöz
yetmezliğe katkıda bulunabilir.

Lenfödem/Lipödem/Venöz Yetmezlik
birbirleriyle karıştırılmaması gereken önemli
dolaşım problemleridir. 

Sizde kendinizde böyle bulgular
görüyorsanız vakit kaybetmeden bir sağlık
kuruluşuna başvurmanızda, Lenfödem
sertifikası olan bir fizyoterapist ile
çalışmanızda fayda var.

KUŞ

GAMZE

Bacakta
lipodem ile
lenfödem
hastalıklarının
farkı nedir?

fztgamzekus@gmail.com
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Zeytin fidanından 
bilim ormanına... 

Erman
Aytaç

Leyla
Özer
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TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta evinde
aldığı 2-0'lık Yeni Mersin İdmanyurdu
galibiyetiyle kümede kalmayı
garantileyen Altınordu'da sağ bek
Furkan Metin, takıma dönmenin
sevincini yaşıyor. İzmir'de 10 Mart'ta
oynanan Zonguldak Kömürspor
maçında sakatlandıktan sonra 5
müsabakada forma giyemeyen 21
yaşındaki savunmacı, Mersin ekibi
karşısında formasına kavuştu. Önceki
hafta deplasmanda oynanan Van Spor
FK karşılaşmasında kadroda yer
almasına rağmen 90 dakikayı
kulübede tamamlayan Furkan'ın
hasreti sona erdi. Yeni Mersin
İdmanyurdu karşısında 90 dakika
sahada kalan genç defans
oyuncusunun bu hafta Karacabey
Belediyespor deplasmanında yine
11'de sahaya çıkması bekleniyor.
Furkan Metin bu sezon oynadığı 
22 maçın 21'inde ilk 11'de görev 
yaptı. (DHA)

BU hafta normal sezonun son
haftasında Sapanca Gençlikspor'a
yedek ve genç ağırlıklı kadroyla konuk
olacak yeşil-kırmızılı ekip grupta
üçüncü sırada gireceği Play-Off
finallerinin ilk maçında eşleşeceği
rakibini 2 Mayıs Perşembe günü
Alsancak Stadı'nda ağırlayacak.
Karşıyaka'nın ilk turdaki rakibi
Anadolu Üniversitesi veya Silifke
Belediyespor olacak.
Karşıyaka bu turu geçerse ikinci turda
Turgutluspor - Efeler 09 SFK
eşleşmesinin galibiyle 6 Mayıs
Pazartesi deplasmanda ilk maça
çıkacak. Bu turun rövanşı 10 Mayıs'ta
İzmir temsilcisinin ev sahipliğinde
oynanacak. Karşıyaka grup finaline
yükselirse ilk maçı 15 Mayıs Çarşamba
günü evinde, rövanşı 20 Mayıs
Pazartesi deplasmanda yapacak. 2'nci
Lig'e çıkacak takımın belirleneceği
tarafsız sahadaki final maçı ise 25
Mayıs Cumartesi olacak. (DHA

Altınordu'da
Furkan sevinci

Karşıyaka'nın maç
programı netleşti

ALTAY’IN 36 yaşındaki
sol bek oyuncusu Özgür
Özkaya, Altay Sosyal
Dayanışma Spor Kulübü
Derneği tarafından
camianın sembol
isimlerinden Erdoğan
Tözge anısına verilen
“Erdoğan Tözge Hizmet
Ödülü”nün sahibi oldu.

Altay Sosyal
Dayanışma Spor Kulübü
Derneği tarafından bu
yıl 7. kez düzenlenen ve
camianın sembol
isimlerinden Erdoğan
Tözge anısına verilen
“Erdoğan Tözge Hizmet
Ödülü”, siyah-beyazlı
takımda 2018-19
sezonundan bu yana
forma giyen kaptan
Özgür Özkaya’ya verildi.
Alsancak'taki Altay
Vakfı'nda gerçekleşen
törene pek çok eski
yönetici ve futbolcu
katılırken Özkaya’ya ise
ödülünü derneğin eski
başkanlarından Aybars
Akoğlu takdim etti.
Akoğlu, tecrübeli
futbolcunun en zor

zamanlarda takıma
ağabeylik yapması
nedeniyle bu ödüle layık
görüldüğünü ifade etti.
Daha sonra
açıklamalarda bulunan
Özgür Özkaya, Altay
formasını giymekten
gurur duyduğunu dile
getirerek, “Bana bu
gururu yaşattığınız için
çok teşekkürler. Altay
forması altında çıktığım
her maçta tüylerim
diken diken oluyor. Bu
kulüpte oynamaktan
çok mutluyum. 

Kaptan Aytekin,
Büyük Mustafa ve
Orhan Üstündağ'ın
taktığı kaptanlık
pazubandını takmaktan
gurur duyuyorum.
Erdoğan Tözge Altay'a
Hizmet Ödülü'nü almak
benim için çok anlamlı.
Erdoğan Tözge'nin
söylediği gibi 'Büyükler
Ölmez'. Bana bu ödülü
layık görenlere
teşekkür ediyorum"
şeklinde konuştu. 
(İHA)

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2024/10 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim
sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : İzmir İl, Bayındır İlçe, SARIYURT Mahalle/Köy, OYUK DERESİ Mevkii, 200
Ada, 58 Parsel, Tapu kaydında zeytinlik vasıfllı, 15.904,15 m2 alanlı taşınmaz olup,
Sarıyurt mh meskun mahallinin 2,5 km güney batısında, Ergenli Mh meskun mahallinin
1,5 km kuzeydoğusunda, yeni açılan Sarıyurt Mh yolunun 200 m doğusunda, killi-tınlı
humuslu toprak yapısına sahip, %25-30 eğimli, içerisinde elektriği ve sulama ünitesi
bulunmayan, kadastral yolu olmayan, doğusu, kısmen kuzeyi ve kısmende güneyi
orman ile çevrili olan, kıymet takdiri tarihinde içerisinde 423 adet 70-80 yaşlı zeytin
ağacı bulunan, VII sınıf tarım arazisitir.
İmar Durumu: Yok
Kıymeti : 1.876.356,50 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Aynen tapu kaydındaki gibidir.

18/04/2024 (İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir. 
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2.Artırma 
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Kenan Sipahi’den 
kötü haber geldi
BASKETBOL Süper Ligi'nde ilk 4'ü

garantileyip kalan 2 haftada Beşiktaş'la
üçüncülük yarışı verecek Pınar Karşıyaka'da
takım kaptanı Kenan Sipahi sakatlandı. Ligde
geçen hafta Tofaş deplasmanında hamstring
kas grubunda ağrı hisseden milli guardın
kasında ikinci derecede yırtık tespit edildi.
Tedavisine başlanan tecrübeli oyuncunun yarın
Merkezefendi Belediyesi Basket'le oynanacak
normal sezonun son iç saha maçının kadrosuna
alınmayacağı açıklandı. (DHA)

Göztepe'de CEO Kerem Ertan, "Gençlerbirliği maçında planlanmış bir
kutlama yapmayacağız. Süper Lig'e çıkarsak Bodrum FK maçında

kutlama yapacağız. Kupa töreni son maçımızda olacak" dedi
1'İNCİ Lig'de 28 Nisan Pazar günü evinde
oynayacağı Gençlerbirliği maçına Süper Lig'e

çıkışını resmen ilan etmek için çıkacak
Göztepe'nin CEO'su Kerem Ertan

değerlendirmelerde bulundu. Gürsel
Aksel Stadı'nda basın mensuplarıyla

bir araya gelen Ertan, Süper Lig'i
garantileseler de Gençlerbirliği
karşılaşmasında kutlama
yapmayacaklarını söyledi.
Rakiplerini yendikleri takdirde
diğer maçlara bakmadan
direkt Süper Lig'e
yükseleceklerini hatırlatan
Ertan, "Gençlerbirliği maçında
planlanmış bir kutlama
yapmayacağız. Süper Lig'e
çıkarsak Bodrum FK maçında
kutlama yapacağız. Kupa
töreni son maçımızda olacak"
ifadelerini kullandı.
Göztepe'nin İzmir'in en büyük
sivil toplum kuruluşu
olduğunu dile getiren Kerem
Ertan, "Yerel seçimlerin
ardından yeni dönemden
ümitliyiz. İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil
Tugay'dan güzel bir yaklaşım
görüyoruz. Merkezi

yönetimden ise büyük destekler aldık.
İnciraltı'ndaki olimpik tesislerimizin temelini
23 Nisan'da attık. Çünkü şenlikler için
binlerce çocuğumuzu ve sporcumuzu oraya
getirdik. Tesislerin yapımına en kısa sürede
başlanacağını görüyorum" diye konuştu.
Urla Adnan Süvari Tesisleri'nde özel
mülkiyetten kiraladıkları futbol sahası için
yeni bir kontrat yapıldığını açıklayan Kerem
Ertan, "Biz dün itibariyle özel mülkiyete sahip
olan ek sahamızın kontratını uzattık. Yeni
sezonda saha problemimiz kalmadı ama bizim
arayışlarımız sürecek. Akademi tarafındaki
80 dönümlük kendimizin yapacağı tesis için
arazi arayışımız artarak devam edecek.
Gürsel Aksel Stadı'ndaki mağazalar için son
aşamaya geldik. Bakanlıkların
mutabakatlarını aldık. Yönetmelik Gençlik ve
Spor Bakanlığı tarafından
Cumhurbaşkanımıza sunuldu. Tek
beklediğimiz Resmi Gazete'de yayınlanması.
Bunun maksimum 2 ay alacağını
düşünüyoruz. Resmi Gazete'de yayınlandıktan
sonra Gençlik ve Spor Bakanlığı ile sözleşme
yapacağız. Her şey düşündüğümüz gibi
giderse yılın son çeyreğinde kiralamalar ve
kiracıların inşaat işleri başlar. 100'üncü
yılımıza dolu işleyen bir kompleksle başlarız.
Buranın ışıl ışıl olması gerekiyor. Çok iyi bir
noktaya geldik" cümlelerini kullandı. (DHA)

LEVENT YÜKSEL GELİYOR
GENÇLERBİRLİĞİ

karşılaşmasında herhangi bir
ceza almamaları gerektiğini
belirten Ertan, "Pazar günü
kutlama yaparsak
taraftarımızın sahaya girme
ihtimali bulunur.
Taraftarımızın sahaya girmesi
halinde Bodrum FK maçında
cezalı oluruz. Son maçımızı
seyircisiz oynama ihtimali
ortaya çıkar. Bunu asla
istemeyiz. Taraftarımızdan
rica ediyoruz, sonuç ne olursa

olsun sahaya girişle ilgili bir
aksiyon alınmasın. Diğer bir
müjdemiz de Bodrum FK
maçında sanatçı Levent
Yüksel bizimle olacak.
Taraftarımız her iç saha
maçında bir ağızdan
söylediğimiz, 'Medcezir'
şarkısını gerçek sesinden
dinleyecek. O nedenle
taraftarımız Gençlerbirliği
maçında sahayla ilgili bir
aksiyon almasın ki ceza
yemeyelim" dedi.

Kerem 
Ertan

KADINLAR Voleybol 1'inci Lig
ekiplerinden Göztepe, iç transferde
libero Melis Demir ve pasör Duygu
Güncü ile 1'er yıllık yeni sözleşme
imzaladı. Sarı-kırmızılı ekibin dış
transferde ise Bahçelievler
Belediyespor'dan Belçikalı smaçör
Helene Rousseaux, Macaristan ekibi
Swietelsky Bekescsaba'dan Bulgar
smaçör Miroslava Paskova ve İstanbul
Büyükşehir Belediyespor'dan orta
oyuncu Ünzile Nur Cansız ile el
sıkıştığı iddia edildi. Başantrenörlük
görevine Ataman Güneyligil'in
getirildiği İzmir ekibinde sezonun
bitimiyle kadrodaki 9 oyuncuyla yollar
ayrılmıştı. (DHA)

Göztepe voleybolda
imzalara başladı



SAYFA 12 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

26 NİSAN 2024 CUMA 4 TL

Editör: HAKAN SERBEST Her yıl 24- 25 Nisan tarihleri aralığında
atalarını anmak için gelen Avustralyalı ve
Yeni Zelandalı binlerce kişinin uyku
tulumlarıyla katıldığı ‘Şafak Ayini’nde
tören düzenlendi. Sabaha karşı 05.30’da
başlayan Şafak Ayini, Yeni Zelanda
Savunma Kuvvetleri ile Avustralya
Savunma Kuvvetlerinin konuşmasıyla
devam etti. Yeni Zelanda, Avustralya
adına konuşmalar gerçekleştirildi. Tören,
Türkiye ve diğer devletlerin çelenk
sunumuyla devam etti. Borozan çalınması
ve saygı duruşunda bulunulurken,
Türkiye, Avustralya ve Yeni Zelanda
Ulusal Marşları okundu. Tören, son takdis
sözleri yapıldı. (İHA-AA)

ŞEHİTLERE SAYGI
Çanakkale Kara Savaşları'nın 109. Yılı
Anma Törenleri kapsamında, Gençlik ve
Spor Bakanlığı’nca "57. Alay Vefa
Yürüyüşü" düzenlendi. Tarihi Gelibolu
Yarımadası Kocadere Köyü Kamp
Alanı'nda, şafak vakti şehitlere saygı için
top atışı yapıldı. Daha sonra çorba ikramının
ardından sabah namazı kılındı. Kocadere
Kamp Alanı'ndan Gençlik ve Spor Bakanı
Osman Aşkın Bak'ın da katılımıyla başlayan
yürüyüş boyunca, ses ve sis fişekleri atıldı.
Bazı gençler de savaşı canlandırdı. Yaklaşık
5 kilometrelik yürüyüş Conkbayırı'nda sona
erdi. (Haber Merkezi)

Göksu Deltası
bir başka güzel
Mersin’de bulunan ve yaban hayatı

açısından büyük önem taşıyan Göksu
Deltası, bugünlerde en renkli
dönemini
yaşıyor. Akdeniz
üzerinden gelen
göçmen kuşların
ilk durağı olma
özelliğine sahip
bu alanda
kuşların yanı
sıra sürüngen ve
memeli
hayvanlar ile farklı endemik bitki
türleri de gözlemlenebiliyor. Deltanın
misafirleri arasında Dik Kuyruklu
Ötleğen kuşu da bulunuyor. (AA)

‘Çiçeğin başkenti’nde
yine, yeni, yeniden…
RENGARENK FESTİVAL
Bayındır’a renk katan festival ilçe
stadında halk oyunları ve
gösterilerle başladı. Çiçek
üreticilerinin yanında başta tarım
olmak üzere farklı sektörlerden
stantların da açıldığı, konserler,
gösteriler ve yarışmaların
düzenleneceği festivalin açılışını
yapan İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Başkan Cemil Tugay, “Bayındır’ı
Türkiye’de çiçeğin başkenti yapan herkese
teşekkürler ediyorum” dedi.  

DOLU DOLU PROGRAM
Başkan Tugay, “Bize üretmek, güzellikler
ortaya çıkarmak yakışıyor. Son seçimden
sonra halkımız sadece İzmir’in değil
Türkiye’mizin dört bir köşesinin dağlarını
çiçeklerle bezedi. Bu güzel sonucun
bizlere nasıl umut verdiğini ve geleceğe
dair nasıl bir sorumluluk yüklediğini
biliyoruz” dedi. Süs bitkilerinin görücüye
çıktığı festival kapsamında çeşitli
etkinlikler düzenlenecek. (Haber Merkezi)
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‘Şafak Ayini’ ile
atalarını andılar

Avrupa'nın en büyük su basar ormanlarından
Kırklareli'ndeki Longoz Ormanları'nda
açan endemik bitki türü arasında yer alan
"göl soğanları" doğayı süslüyor. İlkbaharın
gelmesiyle açan göl soğanları (Leucojum
aestivum) tabiata renk katıyor. Yeşilin
değişik tonlarının birbirine karıştığı
bölgede yürüyüş yapanlar, göl
soğanlarının doğaya kattığı güzelliğe
tanıklık ediyor. Tarım ve Orman
Bakanlığı’ndan izinsiz toplanması yasak
olan "yaz kardeleni" olarak da bilinen göl
soğanı nemli ormanlık bölgelerde, dere
kenarlarında ve çayırlarda yetişiyor. Beyaz
çiçekleri ve uzun yeşil yapraklarıyla
tanınıyor. Çiçekleri, yaklaşık olarak bir
metreye kadar uzanabilen ince saplar
üzerinde duruyor. (AA)

‘Yaz kardeleni’
doğayı süslüyor
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Konya'nın Beyşehir ilçesine bağlı Sadıkhacı
Beldesi sınırları içerisinde yer alan ve
Milattan Önce 13'üncü yüzyılın son
çeyreğine tarihlendirilen Eflatunpınar
Hitit Su Anıtı, yerli ve yabancı
ziyaretçilerden ilgi görüyor. Eflatunpınar
Anıtı, doğal
bir su
kaynağı
üzerinde
yapılmış
büyük bir
havuz ve
dikdörtgen
formda şekillen-dirilmiş kayalar üzerine
kabartma tekniğinde yapılmış tanrı ve
tanrıça figürlerinden oluşuyor. (AA)

TEORİK VE PRATİK
Türk Hava Kurumu bünyesindeki Selçuk
Havacılık Eğitim Merkezi
Koordinatörlüğü, paraşüt ve
tandem atlayışları, model uçak,
microlight uçuşlarının yanı sıra
pilotaj eğitimleriyle de öne çıkıyor.
Merkez, öğrencilerin yanı sıra
uçma tutkusunu hayata geçirmek
isteyenlere teorik ve pratik eğitim veriyor. 

45 SAATLİK EĞİTİM
Öğrenciler başarılı olmaları halinde, 45 saatlik

uçuşla PPL hususi pilot lisansı, 205
saatlik uçuşla CPL ticari pilot
lisansı ve ATPL hava yolu nakliye
lisanslarını alabiliyor. Hususi pilot
lisansına sahipler, kendi uçaklarıyla
uçabilirken ticari pilot lisansı
olanlar çalışacakları platforma

göre ilave eğitimlere tabi tutuluyor. (AA)

MUTLAKA
görmelisiniz
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Tasarım: SEDAT ARAZ
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